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Editorial: Τα απωθημένα του Αντώνη Σαμαρά και η ψευδαίσθηση του «χθες», Σελ. 02

«ΣΤΑ ΘΈΛΩ ΤΗΣ ΘΈΣ/ΝΊΚΗΣ 
 ΑΠΑΝΤΑΜΈ ΜΈ ΥΠΈΡΒΑΣΈΊΣ»

Aκολουθήστε μας
στο Instagram

Ο Στέλιος Αγγελούδης έδωσε το στίγμα για τα μεγάλα έργα που θα αλλάξουν την εικόνα της πόλης, Σελ. 10

ΈΛΛΗΝΊΚΟΣ ΧΡΥΣΟΣ
• Αποθέματα 740.000 τόνων
χαλκού και 3,6 εκατ. ουγγιών 
χρυσού στο μεταλλείο των Σκουριών
• Ολοκληρώνεται επένδυση
1 δισεκατ. δολαρίων, Σελ. 16-17

ΣΊΘΩΝΊΑ
Διπλοπληρωμένα 
έργα και στη 
Σιθωνία την 
περίοδο
2014-2019!
Σελ. 19

ΔΊΑΒΑΣΤΈ ΑΚΟΜΗ:

ΝΔ:
Συνεχίζεται το γαλάζιο
«μασάζ», Σελ. 04

ΠΑΣΟΚ:
Οι προσδοκίες της επόμενης
μέρας, Σελ. 10

Κ. ΜΕΡΕΛΗΣ:
«Για ένα ΕΕΘ με ισχυρή
φωνή διεκδίκησης», Σελ. 08

ΚΑΡΦΙΤΣΩΜΑΤΑ:
• Η σκληρή μάχη του ΕΕΘ
• Κοσμοσυρροή στον 
Γκολιδάκη, Σελ. 20 

Αρθρο: Γ. ΚΑΡΑΜΑΝΛΗΣ: 
Γιατί οι νέοι αρνούνται 
να δουλέψουν ενώ 
υπάρχουν κενές θέσεις 
εργασίας; Σελ. 06

Θάνος 
Κουλουτμπάνης, Σελ. 07
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Τα απωθημένα του Αντώνη 
Σαμαρά και η ψευδαίσθηση 
του «χθες»

Τρέφω ένα σεβασμό για τους παλαιμάχους της ζωής από 
όποιον κλάδο κι αν προέρχονται. Είναι συναρπαστικό να 
ακούς την αφήγηση ενός βετεράνου ποδοσφαιριστή για 
τον απαράμιλλο ψυχισμό «εκείνων» των παικτών, την 
αξιοσύνη του Λινοξυλάκη ή τη βαρβατίλα του Μουράτη. 
Οι επιστήμες της συμπεριφοράς αναφέρουν ότι κάθε 
άνθρωπος ωραιοποιεί το «χθες» εξαιτίας της αντισηπτικής 
τάσης του να εξαφανίζει κάθε τι «βρόμικο» πείθοντας τον 
εαυτό του ότι το παρελθόν πάντοτε υπήρξε ομορφότερο 
και πάντως λεβέντικο. Αυτη είναι η μισή εικόνα. Η άλλη 
μισή που αχνοπροβάλλεται ή σχεδόν εξαφανίζεται 
είναι ότι ο ήρωας του Τάμπερε Νίκος Πεντζαρόπουλος 
αναδείχθηκε σε έναν αγώνα που χάσαμε. Γιατί από τη 
Δανία τότε στο μακρινό 1952 ηττηθήκαμε 2-1 με τον 
θρυλικό τερματοφύλακα του Πανιωνίου να μας γλιτώνει 
από τη συντριβή.

Η ήττα όμως είναι ήττα. Κι είτε στο ποδόσφαιρο, είτε στην 
πολιτική οι παλαίμαχοι που μνημονεύουν το παρελθόν σε 
βάρος του παρόντος αποκρύπτουν τη μισή αλήθεια. Ακόμη 
κι αν πρόκειται για πρώην πρωθυπουργούς. Η κριτική που 
ασκεί ο Αντώνης Σαμαράς ερμηνεύεται από το Μαξίμου 
ως οργανωμένη αντιπολίτευση. Αλλά αυτό, οι συνεργάτες 
του πρωθυπουργού όφειλαν να το περιμένουν. Με το 
ΠΑΣΟΚ θολωμένο από την πρόσφατη επανεκλογή του 
προέδρου που ήδη είχε και τον ΣΥΡΙΖΑ διαλυμένο, ένας 
πρώην πρωθυπουργός έχει κάθε λόγο να υποκαταστήσει 
και αυτόν τον ρόλο ειδικώς αν έχει απωθημένα από 
τη δική του ομολογουμένως δυσκολότερη περίοδο 
διακυβέρνησης. Αλλά από έναν πολιτικό με τις εμπειρίες 
του Αντώνη Σαμαρά θα περίμενε κανείς κάτι καλύτερο 
από ανησυχίες και προειδοποιήσεις τύπου Κασσάνδρας 
στηριζόμενες σε μισόλογα και φήμες τρολαριστικής 
μορφής, ότι «άκουσε πως ετοιμάζεται διχοτόμηση της 
Κύπρου και μοίρασμα του Αιγαίου». Θα περίμενα κάτι 
αυθεντικότερο από έναν πρώην πρωθυπουργό που 
«έσωσε τη χώρα από τη χρεοκοπία» να υιοθετεί ρητορικές 
αρχηγού της «Ελληνικής Λύσης» όταν εκείνος δήλωνε 
προ μηνός ότι «ο πρωθυπουργός έχει συμφωνήσει με 
την Τουρκία πράγματα, που δεν ξέρει ο ελληνικός λαός 
και πως όταν θυσιάζεις το εθνικό συμφέρον, έναντι του 
παγκοσμίου, είσαι ικανός για όλα, ακόμα και για μία 
εθνική μειοδοσία όπως αυτή των Πρεσπών του Αιγαίου ή 
της προδοσίας της Κύπρου». 

Και πάντως θα περίμενα κάτι περισσότερο από έναν 
πρώην στενό συνεργάτη του να υποβιβάζεται παίρνοντας 
μεταγραφή στο κόμμα της κυρίας Λατινοπούλου. 

Ωστόσο, όπως έλεγε και ο σπουδαίος οικονομολόγος 
Τόμας Σόουελ «η μεγάλη ηλικία προσφέρει μια 
δικαιολογία να μην είσαι καλός σε κάποια πράγματα στα 
οποία δεν ήσουν καλός ούτε όταν ήσουν νέος». Διότι 
ανατρέχοντας κανείς σε εκείνη την θλιβερή εικόνα της 
24ης Μαρτίου του 2013 θα θυμηθεί το περίφημο «Ka-
zan Kazan»... Την επίσκεψη του τότε πρωθυπουργού 
Αντώνη Σαμαρά στην Κωνσταντινούπολη το 2013 
που εξελίχθηκε σε ένα σοβαρό διπλωματικό φιάσκο, 
με αρνητικές συνέπειες για την εικόνα της ελληνικής 
εξωτερικής πολιτικής και τα ελληνοτουρκικά 
ζητήματα. Την ελληνική αντιπροσωπεία που βρέθηκε 
σε ιδιαίτερα δυσμενή θέση καθώς, κατά τη διάρκεια 
των συζητήσεων, ο Ερντογάν έθεσε επίσημα το θέμα 
της συνεκμετάλλευσης των υδρογονανθράκων στην 
Ανατολική Μεσόγειο. Η ελληνική πλευρά, και κυρίως 
ο ίδιος ο Σαμαράς, δεν αντέδρασε με την απαραίτητη 
σαφήνεια και αποφασιστικότητα, αφήνοντας το ζήτημα 
ανοικτό. Η Άγκυρα, εκμεταλλευόμενη τη συγκυρία, 
παρουσίασε την πρόταση για τη συνεκμετάλλευση ως 
"win-win" προσέγγιση, όρος που για την Ελλάδα ενείχε 
σοβαρούς κινδύνους αποδοχής τουρκικών διεκδικήσεων 
σε ελληνική ΑΟΖ.

Είναι δεδομένο ότι η κριτική του πρώην πρωθυπουργού 
όποτε αυτός προσκαλείται θα ενταθεί. Το έκανε στο think 
tank που διοργάνωσε η «Καθημερινή», το επανέλαβε σε 
ομιλία του σε βιβλιοπαρουσίαση στο Πολεμικό Μουσείο, 
το τόνισε σε πρόσκλησή του για τις ... «Γυναίκες της 
Χρονιάς» στη Μεγαλόνησο. Οι αφορμές θα δοθούν, 
είμαι βέβαιος γι αυτό ακόμη κι αν χρειαστεί να μιλήσει 
στη γιορτή των κορυφαίων αθλητών που διοργανώνει 
κάθε χρόνο ο ΠΣΑΤ ωραιοποιώντας το παρελθόν σαν τις 
αφηγήσεις των παλαιμάχων διεθνών που έσωζαν την 
Ελλάδα από τη συντριβή αλλά δεν αποσωβούσαν την 
ήττα. Διότι, σε αντίθεση με την πολιτική, στο ποδόσφαιρο 
– δυστυχώς - το «kazan kazan» δεν ισχύει... 
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COSMOTE και Uni Systems σε
συμφωνία-πλαίσιο με την Υπηρεσία 

Επικοινωνιών και Πληροφορικής του ΝΑΤΟ 
ΓΙΑ ΤΗ ΔΗΜΙΟΥΡΓΙΑ ΣΥΓΧΡΟΝΩΝ ΤΕΧΝΟΛΟΓΙΚΩΝ ΥΠΟΔΟΜΩΝ ΚΑΙ ΤΗΝ ΠΑΡΟΧΗ 

ΣΥΜΒΟΥΛΕΥΤΙΚΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ ΓΙΑ ΤΑ ΕΠΟΜΕΝΑ ΠΕΝΤΕ ΧΡΟΝΙΑ 

Την ένωση εταιρειών COSMOTE - 
Uni Systems επέλεξε η Υπηρεσία 
Επικοινωνιών και Πληροφορικής 
(NCIA) του ΝΑΤΟ, μέσω πλαισιακής 
συμφωνίας για τη δημιουργία 
σύγχρονων τεχνολογικών υποδομών 
και την παροχή συμβουλευτικών 
υπηρεσιών. Η NCIA είναι ο κόμβος 
τεχνολογίας και κυβερνοασφάλειας 
του ΝΑΤΟ.

Μέσω της πενταετούς συμφωνίας 
προβλέπεται, εκ μέρους της ένωσης 
εταιρειών με επικεφαλής την COSMOTE, 
η παροχή συμβουλευτικών υπηρεσιών, 
καθώς και υπηρεσιών υλοποίησης, 
αυτοματοποίησης, διαχείρισης, και 
υποστήριξης συστημάτων ICT, στους 
τομείς της κυβερνοασφάλειας, των 
υπολογιστικών και δικτυακών 
υποδομών. Επιπλέον, η NCIA θα μπορεί 
να προμηθεύεται υπηρεσίες που 
συμβάλλουν στη διαμόρφωση ενός 
«έξυπνου» περιβάλλοντος εργασίας, 
με σύγχρονο ΙΤ εξοπλισμό και νέα 
ψηφιακά εργαλεία (Digital Work-
place), καθώς και στην υιοθέτηση 
Cloud τεχνολογιών. Μέσω της 
αξιοποίησης καινοτόμων τεχνολογιών 
και της διαρκούς αναβάθμισης των 
φυσικών και ψηφιακών υποδομών, 
η ένωση εταιρειών θα έχει τη 
δυνατότητα να συμβάλλει στην 
ενίσχυση της αποτελεσματικότητας 
της ΝCIA, διασφαλίζοντας παράλληλα 
την επιχειρησιακή συνέχεια και τη 
διαθεσιμότητα κρίσιμων εφαρμογών, 
βάσει συμφωνίας επιπέδου υπηρεσιών 
(SLA).

Την υλοποίηση και παρακολούθηση 
του συμβολαίου θα αναλάβει ομάδα 
εξειδικευμένων μηχανικών της 
ένωσης, από τις εγκαταστάσεις της 
COSMOTE και της Uni Systems στην 
Αθήνα, αλλά και με φυσική παρουσία 
σε κύριες εγκαταστάσεις της NCIA στις 
Βρυξέλλες, τη Μον, τη Χάγη και άλλες. 
Οι υπηρεσίες θα παρασχεθούν σε όλες 
τις τοποθεσίες της Υπηρεσίας. 

Ο Διευθυντής Πωλήσεων ICT Ομίλου 
ΟΤΕ, κ. Λυκούργος Αντωνόπουλος, 
δήλωσε σχετικά: «Με την υπογραφή 
αυτής της στρατηγικής σύμβασης-
πλαίσιο, θα έχουμε την ευκαιρία να 
συμβάλλουμε καθοριστικά στο έργο 
της Υπηρεσίας Επικοινωνιών και 
Πληροφορικής του ΝΑΤΟ, αξιοποιώντας 
την τεχνογνωσία μας και την εμπειρία 
μας στην υλοποίηση μεγάλων και 
σύνθετων έργων τεχνολογίας. 

Η εμπιστοσύνη της NCIA, επιβεβαιώνει 
ότι ο Όμιλος ΟΤΕ αποτελεί συνεργάτη 
επιλογής για κάθε επιχείρηση ή 
Οργανισμό, στην Ελλάδα και το 
εξωτερικό, που θέλει να πρωταγωνιστεί 
στη νέα ψηφιακή εποχή, με ασφάλεια 
και αξιοπιστία». 

Εκ μέρους της Uni Systems, ο Inter-
national BU Director κ. Δημήτρης 
Καβαλλιέρος, δήλωσε: «Με αυτή 
τη σύμβαση-πλαίσιο, η Uni Systems 
ενισχύει περαιτέρω τη φήμη της 
ως πάροχος υψηλής ποιότητας ICT 
λύσεων, στους τομείς της ασφάλειας 
και της άμυνας. Η ευκαιρία μας να 
παρέχουμε υπηρεσίες στο πλαίσιο της 
εν λόγω σύμβασης, αναδεικνύει τις 
ικανότητές μας στην ικανοποίηση των 
υψηλών απαιτήσεων ενός διεθνούς 
πελάτη, όπως το ΝΑΤΟ».
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ΝΔ: ΣΥΝΕΧΊΖΕΤΑΊ
ΤΟ ΓΑΛΑΖΊΟ «ΜΑΣΑΖ»
Συνεχίζονται οι ενημερώσεις Υπουργών προς 
τη Κοινοβουλευτική Ομάδα της ΝΔ σε μια 
προσπάθεια να καμφθούν οι αντιδράσεις των 
βουλευτών στην οικονομική και κοινωνική 
πολιτική που ασκεί η κυβέρνηση. 

Την Τρίτη ήταν η σειρά του υπουργού Ανάπτυξης, 
Τάκη Θεοδωρικάκου, να δει από κοντά τους 
βουλευτές της ΝΔ. Μαζί του ήταν οι υφυπουργοί 
κ.Ζωή Ράπτη και Άννα Μάνη - Παπαδημητρίου, 
οι Γενικοί Γραμματείς του Υπουργείου Σωτήριος 
Αναγνωστόπουλος, Τάσος Γαϊτάνης, Βίκυ 
Λοίζου, Στελλίνα Σιαράπη και εκπρόσωποι 
των εποπτευόμενων φορέων του Υπουργείου. 
Είχαν προηγηθεί οι συναντήσεις με τη υπουργό 
Εργασίας Νίκη Κεραμέως και τον υπουργό 
Υγείας Άδωνι Γεωργιάδη.

Η προσπάθεια άλλωστε για ενίσχυση του 
διαθέσιμου εισοδήματος πολιτών αποτελεί 
προτεραιότητα για όλη την κυβέρνηση με τις 
τιμές σε βασικά είδη, καύσιμα και ενέργεια, 
να βρίσκονται στο επίκεντρο της συζήτησης. 
Μάλιστα αυτήν την στιγμή υπάρχει εκτεταμένος 
έλεγχος σε 26 μεγάλες επιχειρήσεις και σε 
περισσότερους από 2.500 κωδικούς με σκοπό 
την εφαρμογή των μέτρων που έχει λάβει η 
κυβέρνηση. 

Σε ό,τι έχει να κάνει με τη συγκεκριμένη 
συνάντηση, πραγματοποιήθηκε με προτροπή 
του κ Θεοδωρικάκου και με αφορμή την 
παρουσίαση της στρατηγικής του υπουργείου 
Ανάπτυξης για την παραγωγική ανασυγκρότηση 
και τον παραγωγικό μετασχηματισμό της 
οικονομίας που θα γίνει την επόμενη Δευτέρα 
παρουσία του πρωθυπουργού. 

Σημειώνεται ότι αυτή είναι η τρίτη κατά σειρά 
ενημέρωση βουλευτών από υπουργούς της 
κυβέρνησης. 

Έπεται συνέχεια στα … «αντάρτικα» 
των βουλευτών 

 Μετά την πολυσυζητημένη ερώτηση των 
«11» για τα κόκκινα δάνεια, σε νέο «χτύπημα» 
προχώρησαν «γαλάζιοι» βουλευτές δύο μέρες 
πριν την επετειακή εκδήλωση στα ιστορικά 
γραφεία της ΝΔ στη Ρηγίλλης. 

Συγκεκριμένα, 8 βουλευτές κατέθεσαν ερώτηση 
στους υπουργούς Υγείας και Εργασίας, Αδωνη 
Γεωργιάδη και Νίκη Κεραμέως αντίστοιχα, με 
τίτλο: «Επέκταση απαλλαγής συμμετοχής στη 
φαρμακευτική δαπάνη». Ωστόσο, σύμφωνα με 
πληροφορίες έπεται και συνέχεια στο αντάρτικο 
με νέες ερωτήσεις προς τους υπουργούς της 
κυβέρνησης. 

Πρώτος στη λίστα είναι ο Υπουργός Αγροτικής  
Ανάπτυξης για τις αγροτικές επιδοτήσεις ενώ 
ετοιμάζεται ερώτηση και προς τον Υπουργό 
Προστασίας του Πολίτη. Αξιοσημείωτο είναι ότι 
όλοι οι βουλευτές έχουν ένα κοινό σημείο. Είτε 
καταψήφισαν είτε απείχαν από την ψηφοφορία 
που αφορούσε τον γάμο για τα ομόφυλα 
ζευγάρια. 

Την Τρίτη το ραντεβού Γεραπετρίτη με 
τους «γαλάζιους» βουλευτές 

Στο μεταξύ την Αθήνα θα επισκεφθεί στις 8 
Νοεμβρίου ο Χακάν Φιντάν. Ο Τούρκος ΥΠΕΞ θα 
έχει συνάντηση με τον Γιώργο Γεραπετρίτη.  
Στο πλαίσιο λοιπόν των ενημερώσεων των 
Υπουργών προς τη Κοινοβουλευτική Ομάδα της 
ΝΔ και με αφορμή τη συγκεκριμένη συνάντηση 
ο Έλληνας ΥΠΕΞ άρχισε να προετοιμάζει τους 
“γαλάζιους” βουλευτές κλείνοντας ραντεβού 
μαζί τους για την ερχόμενη Τρίτη στις 5:00 το 
απόγευμα στην αίθουσα Γερουσίας της Βουλής. 
.
Υπενθυμίζεται ότι Γιώργος Γεραπετρίτης και 
Χακάν Φιντάν είχαν συναντηθεί τελευταία φορά 
στις 29 Αυγούστου στα Γραφεία της Μόνιμης 
Αντιπροσωπείας της Ελλάδας στο Ευρωπαϊκό 
Συμβούλιο, στο περιθώριο της Άτυπης 
Συνάντησης Εξωτερικών Υποθέσεων της ΕΕ  
λίγο πριν το γεύμα εργασίας του Τούρκου 
υπουργού με τους 27 ομολόγους του, της 
ΕΕ, που τον έχουν προσκαλέσει. Η επίσκεψη 
του Τούρκου υπουργού Εξωτερικών στην 
Αθήνα είχε συμφωνηθεί κατά τη διάρκεια της 
πρόσφατης συνάντησης του πρωθυπουργού 
Κυριάκου Μητσοτάκη με τον Τούρκο πρόεδρο 
Ρετζέπ Ταγίπ Ερντογάν στη Νέα Υόρκη στο 
περιθώριο της Γενικής Συνέλευσης των 
Ηνωμένων Εθνών, τον Σεπτέμβριο.

ΟΙ ΥΠΟΥΡΓΟΙ 
ΕΞΑΚΟΛΟΥΘΟΥΝ 
ΝΑ ΕΝΗΜΕΡΩΝΟΥΝ 
ΤΑ ΜΕΛΗ ΤΗΣ Κ.Ο. 
ΓΙΑ ΝΑ ΚΑΜΦΘΟΥΝ 
ΟΙ ΑΝΤΙΔΡΑΣΕΙΣ 
ΤΩΝ ΒΟΥΛΕΥΤΩΝ 
ΣΤΗΝ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ 
ΚΑΙ ΚΟΙΝΩΝΙΚΗ 
ΠΟΛΙΤΙΚΗ ΤΗΣ 
ΚΥΒΕΡΝΗΣΗΣ

Ρεπορτάζ
Φένια Κλιάτση

Ο Θεοδωρικάκος ενημερώνει τους βουλευτές για τα θέματα του υπουργείου Ανάπτυξης



1€ ΑΝΑ 33 
ΤΕΜΑΧΙΑ ΠΟΥ 
ΑΝΑΚΥΚΛΏΝΕΙΣ

texan.anakiklosi texansatexansa texan-sa

για κλήσεις εντός Ελλάδας μόνο από σταθερό 

Μέταλλο Πλαστικό ΧαρτίΓυαλί

Tα υλικά που μπορείς 
να ανακυκλώσεις

ANAKYKΛΩΣΕ ΕΔΩ
ΚΑΙ ΚΕΡΔΙΣΕ

BΡΕΣ ΤΟ ΚΟΝΤΙΝΟΤΕΡΟ  

ΠΟΛΥΚΕΝΤΡΟ 
ΑΝΑΚΥΚΛΩΣΗΣ 

ΠΟΥ ΕΙΝΑΙ ΔΙΠΛΑ ΣΟΥ

ANAKYKΛΩΣΕ
ΜΕ ΤΗΝ ΠΙΟ ΑΠΟΔΟΤΙΚΗ

ΜΕΘΟΔΟ*

*Η πιο αποδοτική μέθοδος προκύπτει από τη Mελέτη Aξιολόγησης της “Grant Thornton” που εκπονήθηκε για λογαριασμό του Υπουργείου Ανάπτυξης και Επενδύσεων.
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Σύμφωνα με στοιχεία της Eurostat, το 31,3% των 
νέων δυσκολεύεται να βρει εργασία, γεγονός 
που κατατάσσει τη χώρα στη δεύτερη θέση της 
Ευρωπαϊκής Ένωσης σε ποσοστό ανεργίας νέων. 
Παράλληλα, το φαινόμενο των κενών θέσεων 
εργασίας σε τομείς όπως ο τουρισμός, όπου το 
καλοκαίρι του 2023 έμειναν ακάλυπτες περίπου 
80.000 θέσεις, έχει πυροδοτήσει τη συζήτηση για 
τους λόγους που οι νέοι φαίνεται να αποφεύγουν 
την αγορά εργασίας.

Ένας από τους βασικούς λόγους που οι νέοι 
αποφεύγουν να ενταχθούν στην αγορά εργασίας 
είναι οι ακατάλληλες συνθήκες εργασίας. 
Πολλές θέσεις προσφέρουν χαμηλούς μισθούς 
που δεν ανταποκρίνονται στο κόστος ζωής, ενώ 
οι ώρες εργασίας συχνά ξεπερνούν το νόμιμο 
8ωρο. Με το νέο νομοσχέδιο περί δύο 8ωρων, 
η κατάσταση έχει επιδεινωθεί, νομιμοποιώντας 
πρακτικές που παραβιάζουν τις ισορροπίες μεταξύ 
επαγγελματικής και προσωπικής ζωής.

Οι νέοι, συχνά εξειδικευμένοι με πτυχία και 
δεξιότητες, έρχονται αντιμέτωποι με χαμηλές 
αποδοχές και απαιτήσεις για υπερωρίες χωρίς 
αποζημίωση. Η έλλειψη σεβασμού προς τα 
εργασιακά δικαιώματα και η αβεβαιότητα στο 
εργασιακό περιβάλλον αποτελούν σημαντικά 
εμπόδια στην απόφασή τους να ενταχθούν σε 
συγκεκριμένους τομείς της αγοράς.

Ποτό με τις φίλες μου στο κέντρο. Έχουμε 
καιρό να βρεθούμε και δεν μιλάμε για σχέσεις 
(πρωτοφανές). Μιλάμε για τη δουλειά. Η μία είναι 
αγχωμένη δεν μπορεί να νοικιάσει το σπίτι της 
στο κέντρο, παρότι τα ακίνητα είναι περιζήτητα. 
Η άλλη που είναι μεσίτρια της λέει ότι πρέπει να 
ρίξει το ενοίκιο. Εγώ είμαι φουλ αγχωμένη με τη 
δουλειά, διότι όπως συνήθως δεν τα προλαβαίνω. 
Η επόμενη, νευρολόγος, λέει ότι η κατάσταση με 
την ψυχική υγεία έχει ξεφύγει. Και πού να γνωρίσω 
έναν άντρα λέει; Όλη μέρα έχω ραντεβού. Άντρας 
–γραφείο σημειώσατε 0-1. Θα τα φτιάξω με το 
γραφείο. 

Συζήτηση με άλλη φίλη μου στο γραφείο της. 
Της αναλύω τις σκέψεις μου. Στα αγγλικά λέγεται 
train of thoughts. Είσαι μπετοναρισμένη μου λέει. 
Τα έχεις όλα σίγουρα. Χαλάρωσε και απόλαυσε. 
Συνήθως δεν γίνονται τα πράγματα όπως 
νομίζουμε. 

Ένας άλλος παράγοντας που αποτρέπει τους νέους 
από το να αποδεχτούν διαθέσιμες θέσεις εργασίας 
είναι η ασυμβατότητα μεταξύ των σπουδών τους 
και των προσφερόμενων εργασιών. Πολλοί νέοι 
έχουν υψηλή μόρφωση και προσόντα, όπως 
πτυχία και μεταπτυχιακά, αλλά οι θέσεις εργασίας 
που προσφέρονται δεν απαιτούν τέτοιου είδους 
δεξιότητες. Το χάσμα ανάμεσα στις απαιτήσεις 
της αγοράς και τις σπουδές των νέων δημιουργεί 
δυσαρέσκεια και αίσθηση υποβάθμισης των 
δυνατοτήτων τους. Παρά την ανάκαμψη μετά την 
οικονομική κρίση, η Ελλάδα δεν έχει καταφέρει 
ακόμα να προσφέρει σταθερές ευκαιρίες καριέρας, 
ανταγωνιστικές αποδοχές και προοπτικές 
για επαγγελματική ανάπτυξη. Οι μισθοί στην 
Ελλάδα, ιδιαίτερα για τους νέους επιστήμονες και 
επαγγελματίες, παραμένουν πολύ χαμηλότεροι σε 
σχέση με εκείνους που μπορούν να κερδίσουν στο 
εξωτερικό.
Μια από τις προτάσεις θα ήταν η παροχή 
φοροαπαλλαγών ή μειώσεων στους εργοδότες 
που προσλαμβάνουν νέους ή σε εταιρείες 
που δημιουργούν νέες θέσεις εργασίας για 
εξειδικευμένο προσωπικό. Ενίσχυση της σύνδεσης 
μεταξύ εκπαίδευσης και αγοράς εργασίας, μέσω 
προγραμμάτων πρακτικής άσκησης και κατάρτισης 
σε τομείς υψηλής ζήτησης. Δημιουργία ερευνητικών 
κέντρων και συνεργασιών με πανεπιστήμια, ώστε 
οι νέοι επιστήμονες να μπορούν να εργάζονται στην 
Ελλάδα σε περιβάλλοντα υψηλής εξειδίκευσης. 

Συζήτηση με έναν φίλο μου στην αυλή στη 
δουλειά. Μου εξηγεί πως όταν ανοίγει και 
χαλαρώνει συμβαίνουν πράγματα. Και ότι πάντα 
στην αρχή το σύμπαν τον δοκιμάζει. Κυρίως όταν 
παίρνει σημαντικές αποφάσεις για αλλαγές. Πάντα 
στην αρχή έρχονται δυσκολίες και δοκιμασίες. 
Εάν αντέξει το πρώτο διάστημα μετά όλα γίνονται 
τέλεια και κυλάνε ρολόι. Το καταλαβαίνω ότι 
ξεκινάει η δοκιμασία πάντα από ένα γεγονός και 
λέω, νάτο, ξεκινάει, μου λέει. 

Συζήτηση με τον Πασκάλ Μπρυκνέρ στο Ολύμπιον 
στο πλαίσιο των Δημητρίων. Εναντίον της woke 
κουλτούρας,  με ξεκάθαρες απόψεις τόσο για τη 
Μέση Ανατολή όσο και για την λαμπρή ευρωπαϊκή 
πορεία. 

Συζήτηση με μία κοπελίτσα που κάνει πρακτική 
στο μακιγιάζ. Της λέω πως θα πάω σε συναυλία 
του Παυλίδη. 

Απλούστευση των διαδικασιών για την ίδρυση και 
λειτουργία επιχειρήσεων, ώστε οι νέοι να έχουν 
ευκολότερη πρόσβαση στην επιχειρηματικότητα. 

Οι νέοι στην Ελλάδα δεν αποφεύγουν τη δουλειά 
από τεμπελιά, όπως συχνά υποστηρίζεται. Αντίθετα, 
αρνούνται να δεχτούν συνθήκες που θεωρούν 
ανεπαρκείς και άδικες. Οι χαμηλοί μισθοί, οι κακές 
εργασιακές συνθήκες και η αβεβαιότητα για το 
μέλλον τους οδηγούν στο να απορρίπτουν θέσεις 
εργασίας που δεν ανταποκρίνονται στις ανάγκες 
και τις προσδοκίες τους.

•Ο Γιώργος Ν. Καραμανλής είναι πτυχιούχος 
Δημοσιογραφίας και Επικοινωνίας

Στον Παυλίδη πάνε οι φασέοι, μου λέει. Τι είναι 
οι φασέοι, ρωτάω. Προσπαθεί ανεπιτυχώς να μου 
εξηγήσει ότι είναι οι ψαγμένοι, οι λίγο εναλλακτικοί 
και προβληματικοί. 

Συζήτηση με συναδέλφους για τη νεανική βία. Δεν 
μπορούμε να συμφωνήσουμε εάν φταίνε οι καιροί 
ή εάν όλα αυτά πάντα γινόταν και απλά τώρα 
δημοσιοποιούνται. Καταλήγουμε στο ότι απλά 
τώρα υπάρχει μεγαλύτερη ένταση, πιο πολύ πάθος.
Συζήτηση με τον εαυτό μου. Οι εποχές είναι 
δύσκολες και θα το πηγαίνουμε βήμα βήμα. Κάτι 
θα κάνουμε. 

•Η Σύνθια Σάπικα είναι διευθύντρια ειδήσεων της 
ΕΡΤ 3
 

ΓΊΑΤΊ ΟΊ ΝΕΟΊ ΑΡΝΟΥΝΤΑΊ ΝΑ ΔΟΥΛΕΨΟΥΝ
ΕΝΏ ΥΠΑΡΧΟΥΝ ΚΕΝΕΣ ΘΕΣΕΊΣ ΕΡΓΑΣΊΑΣ;

ΚΑΤΊ ΘΑ ΚΑΝΟΥΜΕ

ΤΟΥ
ΓΙΩΡΓΟΥ Ν. 

ΚΑΡΑΜΑΝΛΗ

ΤΗΣ ΣΥΝΘΙΑΣ 
ΣΑΠΙΚΑ*



ΓΊΑΤΊ ΟΊ ΝΕΟΊ ΑΡΝΟΥΝΤΑΊ ΝΑ ΔΟΥΛΕΨΟΥΝ
ΕΝΏ ΥΠΑΡΧΟΥΝ ΚΕΝΕΣ ΘΕΣΕΊΣ ΕΡΓΑΣΊΑΣ;
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ΟΊ ΠΡΟΣΔΟΚΊΕΣ ΤΗΣ 
ΕΠΟΜΕΝΗΣ ΜΕΡΑΣ 

Πέντε τοπικά στελέχη του ΠΑΣΟΚ 
Θεσσαλονίκης μιλούν στην «Κ» για 
τις προσδοκίες τους μετά το εκλογικό 
αποτέλεσμα. Η συμμετοχή, η ενότητα, 
ο πλουραλισμός και η προγραμματική 
αντιπολίτευση. 

«Οι εσωκομματικές εκλογές του ΠΑΣΟΚ, 
ολοκληρώθηκαν μέσα σε μια καθολική 
αναγνώριση σχετικά με την ποιότητα 
των υφιστάμενων υποψηφιοτήτων, τον 
πολιτισμένο πολιτικό διάλογο, αλλά και 
την πλήρη διαφάνεια των διαδικασιών. 

Σε μία παράλληλη σύγκριση με τις 
συνθήκες που διαδραματίζονται στο 
ΣΥΡΙΖΑ, αντιλαμβανόμαστε ότι το ΠΑΣΟΚ 
Κίνημα Αλλαγής, έχει ήδη την ιστορική 
ευθύνη να λειτουργήσει ως τη βασική 
αντιπολιτευτική δύναμη απέναντι στην 
Κυβέρνηση του κυρίου Μητσοτάκη. 

Ευριβιάδης Ελευθεριάδης

Προοπτικά, η παρουσία μας ως Κίνημα, οι 
προτάσεις μας και οι δράσεις μας, θα μας 
οδηγήσουν άμεσα στο να σταθούμε ως 
ίσος προς ίσο με τη Νέα Δημοκρατία. Το 
δίλημμα των επόμενων εκλογών θα είναι 
ή με τη Νέα Δημοκρατία των εκλεκτών 
ή με το ΠΑΣΟΚ που θα εκφράσει όλα τα 
κοινωνικά στρώματα και κυρίως όσους 
σήμερα αισθάνονται ότι βρίσκονται σε 
οικονομικό και κοινωνικό αδιέξοδο» 
σημειώνει ο Ευριβιάδης Ελευθεριάδης, 
Γραμματέας ΝΕ Α’ Θεσσαλονίκης. 

«Ο αγώνας συνεχίζεται»

«Η επόμενη ημέρα βρίσκει τον Νίκο 
Ανδρουλάκη επικεφαλής, να συνεχίζει 
την Προεδρία του μετά την επιδοκιμασία 
του έργου του από το 60% των μελών 
και φίλων του ΠΑΣΟΚ,  ενωμένο, χωρίς 
νικητές και ηττημένους και αποδεχόμενο 
τα λόγια του Προέδρου του, ότι «τα 
δύσκολα είναι πίσω και τα καλύτερα 
μπροστά μας!»  Ο Πρόεδρος δεσμεύτηκε 
ότι θα κάνει ότι μπορεί προς την 
κατεύθυνση αυτή, όμως χρειάζεται και η 
συστράτευση όλων μας! Τα καθημερινά 
προβλήματα  του λαού περιμένουν 
λύσεις, που αδυνατεί να δώσει η 
σημερινή κυβέρνηση, ενώ η σημερινή 
αξιωματική αντιπολίτευση ευρίσκεται 
υπό διάλυση και το ΠΑΣΟΚ καθίσταται 
ο κύριος εκφραστής του δημοκρατικού 
τμήματος της κοινωνίας» σημειώνει 
ο Γραμματέας ΝΕ Β’ Θεσσαλονίκης 
Κωνσταντίνος Κοκολάκης. 

«Οι τελευταίες δημοσκοπήσεις δείχνουν 
μια συνεχή άνοδο των ποσοστών του 
ΠΑΣΟΚ, ενώ θεωρείται σίγουρο ότι όλο 
αυτό το αποτύπωμα  της εκλογικής 
διαδικασίας, θα αποτυπωθεί με ακόμη 
μεγαλύτερα ποσοστά στις επόμενες. Είναι 
σίγουρο ότι ο δρόμος προς την επιτυχία, 
για να ξανασηκώσουμε το ήλιο πάνω από 
την Ελλάδα θέλει δουλειά πολύ από όλα 
τα στελέχη και τα μέλη του! Ο αγώνας 
συνεχίζεται…!» σημειώνει. 

«Συλλογική δουλειά»

«Η συμμετοχή περισσότερων από 
300.000 πολιτών στις εσωκομματικές 
διαδικασίες καταδεικνύει ότι η κοινωνία 
προσβλέπει ξανά στο ΠΑ.ΣΟ.Κ για να 
ξεπεραστεί το σημερινό πολιτικό και 
κοινωνικό αδιέξοδο. 

Με ενότητα και σύνθεση δυνάμεων 
οφείλουμε να επεξεργαστούμε και να 
καταθέσουμε ρεαλιστικές λύσεις στα 
πολλά και σύνθετα προβλήματα της 
κοινωνίας, όπως η ακρίβεια, η ανεργία 
των νέων και των γυναικών, η υγεία, οι 
κοινωνικές ανισότητες, το στεγαστικό και 
η κλιματική κρίση.

 Η προγραμματική αντιπολίτευση και η 
αντεπίθεση μέσω θέσεων θα θέσει ξανά 
το ΠΑΣΟΚ σε κυβερνητική τροχιά. Με 
συλλογική δουλειά ο ήλιος του ΠΑ.ΣΟ.Κ 
θα εκφράσει και θα υπηρετήσει ξανά την 
κοινωνία» σημειώνει ο γραμματέας 
Οργανωτικού Δημήτρης Κνης.

«Σε μια κρίσιμη περίοδο για την χώρα το 
ΠΑΣΟΚ έχει μια μοναδική ευκαιρία. Να 
γίνει πάλι κίνημα εξουσίας που προτείνει 
λύσεις σε πραγματικά προβλήματα. Η 
εκλογή του Νίκου Ανδρουλάκη, κατά 
την γνώμη μου, για να σηματοδοτήσει 
το άλμα που χρειάζεται η Δημοκρατική 
Παράταξη πρέπει να έχει ως συστατικά την 
υπέρβαση, την ενότητα, την συμμετοχή, 
την ανανέωση, την συνέπεια και την 
διεύρυνση. Υπέρβαση μηχανισμών και 
ιδιοτελών νοοτροπιών, ουσιαστική 
και περιεκτική ενότητα χωρίς μέσους 
όρους, συμμετοχή των μελών και της 
κοινωνίας των πολιτών στον πολιτικό και 
οργανωτικό σχεδιασμό, την στελεχιακή 
ανανέωση με βάση την αξιοκρατία  και όχι 
μόνο την ηλικία , την συνέπεια στις αρχές 
και τις αξίες της παράταξης λαμβάνοντας 
υπόψη το σημερινό περιβάλλον καθώς 
και την ουσιαστική και δυναμική 
αντιπολίτευση στηρίζοντας τους πολίτες 
και προτείνοντας προοδευτικές λύσεις 
για όλα τα θέματα που τους αφορούν. 
Με νέα δυναμική, με πατριωτισμό, με 
σύνθεση και σύγχρονες προοδευτικές 
λύσεις μπορεί το ΠΑΣΟΚ να επανέλθει ως 
εναλλακτική κυβερνητική δύναμη. 

Με μια επισήμανση "αρχή άνδρα 
δείκνυσι"» επισημαίνει ο Χρόνης 
Μακρίδης, πρώην γραμματέας ΠΑΣΟΚ 
Θεσσαλονίκης. 

«Οι εσωκομματικές εκλογές στο ΠΑΣΟΚ 
ανέδειξαν τον πλούσιο προγραμματικό 
λόγο των στελεχών του αλλά και έναν 
πολιτικό πολιτισμό που έχει ανάγκη η 
κοινωνία από ένα κόμμα που θέλει να 
εκφράσει τις αγωνίες της. Το ΠΑΣΟΚ 
οφείλει να προχωρήσει ενωμένο με 
πράξεις. 

Ο Νίκος Ανδρουλάκης έχει μια χρυσή 
ευκαιρία να αξιοποιήσει και τους 
πέντε συνυποψηφίους του αλλά και 
εκατοντάδες στελέχη σε όλη την Ελλάδα 
που είναι έτοιμα να εργαστούν στην 
πρώτη γραμμή. Με σχέδιο , οργάνωση 
και σύνθεση απόψεων. Ο πρόεδρος μας 
πρέπει να δώσει φωνή στα 303.223 
μέλη και φίλους του κόμματος 
ώστε αυτοί να γίνουν οι πομποί του 
κυβερνητικού μας προγράμματος. Το 
ΠΑΣΟΚ επέστρεψε μετά από μια πολύ 
δύσκολη δεκαετία και είναι στο χέρι 
όλων ημών να το μεγαλώσουμε ακόμη 
παραπάνω» σημειώνει από τη μεριά του 
ο Αλέξανδρος Διαμαντόπουλος, πρώην 
αντιδήμαρχος του δήμου Δέλτα. 

ΠΕΝΤΕ ΣΤΕΛΕΧΗ ΤΟΥ ΠΑΣΟΚ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ ΜΙΛΟΥΝ ΣΤΗΝ «Κ» ΓΙΑ ΤΙΣ ΠΡΟΣΔΟΚΙΕΣ ΤΗΣ 
ΕΠΟΜΕΝΗΣ ΜΕΡΑΣ ΜΕΤΑ ΤΙΣ ΕΣΩΚΟΜΜΑΤΙΚΕΣ ΠΡΟΕΔΡΙΚΕΣ ΕΚΛΟΓΕΣ. 

Γράφει ο 
Δημήτρης Συρμάτσης 

Κωνσταντίνος Κοκολάκης

Δημήτρης Κνης

Χρόνης Μακρίδης

Αλέξανδρος Διαμαντόπουλος
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K.Μερελής:
«Μαζί για ένα ΕΕΘ αδέσμευτο, ελεύθερο 

και ισχυρή φωνή διεκδίκησης»
Το όραμά του για 
το Επαγγελματικό 
Επιμελητήριο 
Θεσσαλονίκης παρουσίασε 
σε κεντρική εκδήλωση 
ο υποψήφιος πρόεδρος 
Κυριάκος Μερελής.

Στην ομιλία του ο επικεφαλής του 
συνδυασμού “Νέο Επιμελητήριο” 
παρουσίασε τα πολλά προβλήματα 
των μικρομεσαίων επιχειρήσεων 
και των επαγγελματιών της 
Θεσσαλονίκης. Παράλληλα έθεσε το 
διακύβευμα των φετινών εκλογών, 
τις προκλήσεις της επόμενης μέρας, 
ενώ κάλεσε για ακόμη μια φορά τους 
συνυποψηφίους του σε debate. 
«Oι επαγγελματίες της Θεσσαλονίκης, 
ζητούν από το Επαγγελματικό 
Επιμελητήριο Θεσσαλονίκης να 
γίνει πρωταγωνιστής και να ηγηθεί 
μιας νέας πορείας για την ανάκαμψη 
των μικρομεσαίων επιχειρήσεων. 
Βασικό αίτημα και απαίτηση όλων 
των επαγγελματιών είναι να γίνει 
το ΕΕΘ ένας σταθερός σύμμαχος, 
που θα προσφέρει ουσιαστικές 
ανταποδοτικές υπηρεσίες, που θα 
αξιοποιεί σύγχρονα χρηματοδοτικά 
εργαλεία προς όφελος των μελών 
του και που θα ανοίγει νέους 
δρόμους για τη μικρομεσαία 
επιχειρηματικότητα. Η παράταξή 
μας  ‘‘ΝΕΟ ΕΠΙΜΕΛΗΤΗΡΙΟ’’ διαθέτει 
και τη γνώση και τα στελέχη για να 
το κάνει πράξη» ανέφερε αρχικά 
τονίζοντας πως δεν αρκούν οι καλές 
προθέσεις και τα ευχολόγια αλλά 
πρέπει πρώτα να γνωρίζεις σε βάθος 
τα προβλήματα για να μπορείς να τα 
επιλύσεις.

«Αδέσμευτο Επιμελητήριο 
πέρα από κομματικές 
υποχρεώσεις»

Στην συνέχεια ο υποψήφιος 
πρόεδρος του ΕΕΘ, Κυριάκος 
Μερελής, τόνισε πως ο συνδυασμός 
του ονειρεύεται ένα Επιμελητήριο 
«αδέσμευτο, ελεύθερο από 
κομματικές υποχρεώσεις και άλλες 
δεσμεύσεις, ένα Επιμελητήριο που 
θα λογοδοτεί στα μέλη του και όχι 
σε κομματικούς παράγοντες.  Ένα 
Επιμελητήριο χωρίς διακρίσεις, 
που θα ενώνει και δεν θα διχάζει 
για όλους τους επαγγελματίες του 
νομού Θεσσαλονίκης!».

Κλείνοντας ο υποψήφιος πρόεδρος 
του ΕΕΘ τόνισε την ακομμάτιστη και 
ανεξάρτητη φύση του συνδυασμού που 
μοναδική του έγνοια είναι η επιβίωση 
και η ανάπτυξη του μικρομεσαίου 
επιχειρηματία.  Αναφερόμενος στην 
πρότασή του να γίνει ντιμπέιτ με τους 
επικεφαλής των άλλων συνδυασμών 
ώστε να κρίνουν τα χιλιάδες μέλη του 
ΕΕΘ τις θέσεις και τις προτάσεις των 
υποψηφίων σχολίασε «Δυστυχώς την 
αντιμετώπισαν φοβικά, προβάλλοντας 
αναχρονιστικές δικαιολογίες.  
Δεν θέλουν να αλλάξουν τίποτα. 
Δεν θέλουν οι επαγγελματίες να 
προσέλθουν μαζικά στις κάλπες. Τους 
βολεύει να παραμείνουν τα πράγματα 
ως έχουν. Δεν βολεύει όμως  τα 55.000 
μέλη  του Επιμελητηρίου. Οι κάλπες 
στις 23, 24 και 25 Νοεμβρίου, είναι 
η μοναδική διέξοδος για να αλλάξει 
κάτι. Για  να γίνει το Επαγγελματικό 
Επιμελητήριο Θεσσαλονίκης, 
ουσιαστικός συμπαραστάτης, 
συνοδοιπόρος και υποστηρικτής του 
επαγγελματία. Με ισχυρή φωνή, με 
διεκδικητικότητα, με ουσιαστικές 
υπηρεσίες, με αποτελεσματικές 
πρωτοβουλίες». 

Παρόντες στην εκδήλωση μεταξύ 
άλλων ήταν η βουλευτής του ΣΥΡΙΖΑ 
Κ. Νοτοπούλου, οι δήμαρχοι Σ. 
Δανιηλίδης και Χρ. Αράπογλου, ο 
πρόεδρος του ΕΣΘ Π. Φιλιπππίδης, ο 
πρόεδρος του ΕΚΘ Χ. Κυπριανίδης, 
ο διευθυντής του Γραφείου 
Θεσσαλονίκης του προέδρου 
του ΠΑΣΟΚ, Δ. Σαρηγιάννης, οι 
αντιδήμαρχοι Θεσσαλονίκης Β. 
Διαμαντάκης, Γ. Αρβανίτης και Σπ. 
Τζελέπης. 

Την υποψηφιότητα Μερελή χαιρέτισε 
με βίντεο ο πρόεδρος του Διεθνούς 
Εμπορικού Επιμελητηρίου Πέτρος 
Δούκας. Μήνυμα απέστειλε επίσης 
ο βουλευτής Χαλκιδικής Απόστολος 
Πάνας, ενώ η πλέον συγκινητική 
στιγμή της εκδήλωσης ήταν όταν 
απηύθυνε χαιρετισμό το ιστορικό 
στέλεχος του ΕΕΘ, η Στήβη 
Σιωζοπούλου, η γυναίκα που ήταν 
πρόεδρος της παράταξης στην οποία 
για πρώτη φορά μετείχε και ήταν 
υποψήφιος ο Κυριάκος Μερελής και 
η οποία μίλησε με θερμά λόγια για 
την πορεία του υποψηφίου προέδρου, 
μέσα σε ένα έντονα φορτισμένο 
συγκινητικό κλίμα.

ΡΕΠΟΡΤΑΖ
ΔΗΜΗΤΡΗΣ ΣΥΡΜΑΤΣΗΣ
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ΔΙΟΙΚΗΣΗ ΑΓΓΕΛΟΥΔΗ:
ΓΕΝΕΘΛΊΟΣ ΑΠΟΛΟΓΊΣΜΟΣ,
ΤΊ ΚΑΝΑΜΕ, ΤΊ ΠΡΟΧΏΡΑΜΕ 

Ένα χρόνο πριν, ο Στέλιος Αγγελούδης βγήκε 
νικητής από την κάλπη επικρατώντας επί 
του αντιπάλου του, Κωνσταντίνου Ζέρβα. 
Αναδείχθηκε νέος δήμαρχος Θεσσαλονίκης, 
ο 62ος στην ιστορία της πόλης, και από τότε 
άρχισε να πέφτει «νερό στον μύλο» σε μια 
προσπάθεια να λυθούν τα προβλήματα.

Καθαριότητα, κυκλοφοριακό, πράσινο, 
δημόσιος χώρος και το «ξεπάγωμα» 
εμβληματικών έργων συνεχίζουν να αποτελούν 
τις βασικές προτεραιότητες της καινούργιας 
διοίκησης. Ειδικά, στην καθαριότητα η μάχη 
είναι συνεχής με δυσκολότερο αντίπαλο, 
όπως αποδεικνύονται, τα ογκώδη που πετούν 
ασυνείδητοι σε δρόμους και πεζοδρόμια.

«Νιώσαμε την ανάγκη να γυρίσει σελίδα 
η Θεσσαλονίκη μας. Είμαστε εδώ για να 
σταματήσουμε τη στασιμότητα. Στα θέλω της 
πόλης απαντάμε με υπερβάσεις», δήλωσε 
ο κ.Αγγελούδης, στην πρόσφατη γιορτή που 
στήθηκε στην αγορά Μοδιάνο, μεταξύ φίλων 
και υποστηρικτών της παράταξης, με αφορμή 
τη συμπλήρωση ενός έτους από το αποτέλεσμα 
των δημοτικών εκλογών. 

‘Οπως είπε ο κ.Αγγελούδης η λογοδοσία για τα 
πεπραγμένα του ίδιου και των συνεργατών του 
θα γίνει στα τέλη του χρόνου, καθώς ανέλαβε 
επίσημα τα ηνία του δήμου την 1η Ιανουαρίου 
2024. Υποσχέθηκε πως δεν θα σταματήσει να 
βρίσκεται δίπλα στους πολίτες, με περιοδείες 
στις γειτονιές, καταγράφοντας τα παράπονά 
τους, ενώ ζήτησε να κατατίθενται ιδέες και 
προτάσεις για το πώς μπορεί η πόλη να πάει 
βήματα παρακάτω.

Τσουχτερά πρόστιμα για ογκώδη 
και μάχη με τα γκράφιτι
‘Οπου δεν πίπτει λόγος, πίπτει …πρόστιμο! Από 
τις βασικές αλλαγές της διοίκησης Αγγελούδη 
στον τομέα της καθαριότητας είναι η αύξηση 
του προστίμου από τα 500 στα 3.000 ευρώ 
σε όσους δεν ενημερώνουν τις υπηρεσίες του 
δήμου και πετούν ανεξέλεγκτα ογκώδη στους 
δρόμους. Εκτιμάται πως με την επιβολή των 
τσουχτερών προστίμων αρκετοί θα σκέφτονται 
διπλά και τριπλά προτού πετάξουν τους 
παλιούς καναπέδες, τα κουφώματα και τα 
μπάζα σε όλες τις γειτονιές. 

‘Ηδη δόθηκε ρητή εντολή στις υπηρεσίες του 
δήμου να ερευνούν για τους υπαίτιους που 
εγκαταλείπουν στους δρόμους όλο τους το 
νοικοκυριό και έχει ζητηθεί η συμμετοχή του 
κόσμου ώστε να εντοπίζεται άμεσα ο παραβάτης 
και να του αποδίδεται το σχετικό …μπιλιετάκι! 
Μάλιστα, σε πρόσφατη περίπτωση εκτός από το 
πρόστιμο υποβλήθηκε και μηνυτήρια αναφορά 
σε βάρος πολίτη.Παράλληλα, δε, από τα τέλη 
του καλοκαιριού ξεκίνησε μια εθελοντική 
δράση για τον καθαρισμό της πόλης από τα 
άναρχα γκράφιτι. 

Δημοπρατείται η Αγ.Σοφίας
Η πορεία των μεγάλων έργων
Το Πράσινο Ταμείο έδωσε το «ok» αναφορικά 
με τη χρηματοδότηση ενός ακόμη μεγάλου 
έργου για τη Θεσσαλονίκη, τη συνέχιση της 
πεζοδρόμησης της Αγίας Σοφίας, στο τμήμα από 
την Τσιμισκή έως και την παραλιακή Λεωφόρο 
Νίκης. 

Το επόμενο στάδιο είναι η δημοπράτηση του 
έργου, ώστε να ολοκληρωθεί ο άξονας και 
να απολαμβάνουν κάτοικοι και επισκέπτες 
τον περίπατο τους σε μια πεζοδρομημένη 
Αγίας Σοφίας. Σε εξέλιξη είναι, επίσης, αυτό το 
διάστημα οι εργασίες ανάπλασης στους πρώην 
στάβλους Παπάφη, ενώ για το πρώτο δίμηνο 
του 2025 μετατίθενται οι εργασίες στην πλατεία 
Ελευθερίας μετά τις προσφυγές στα δικαστήρια 
και τις αντιδικίες μεταξύ των εταιρειών που 
συμμετείχαν  στη διαγωνιστική διαδικασία.

Στα πλάνα, πέραν όλων των άλλων, είναι 
η αντικατάσταση των λυόμενων σχολείων 
που τοποθετήθηκαν στη Θεσσαλονίκη την 
περίοδο του μεγάλου σεισμού το 1978 και η 
έγκριση των κανονιστικών ώστε να μπει τάξη 
στα τραπεζοκαθίσματα και στη Νέα Παραλία, 
εκεί όπου για πρώτη φορά μπαίνουν όροι και 
κανόνες.

‘Οσο για το κυκλοφοριακό και κυρίως για τη 
δυσκολία να βρεθούν θέσεις στάθμευσης 
ανακοινώθηκε πρόσφατα από τον κ.Αγγελούδη 
η σταδιακή παράδοση, έως τα τέλη του 2024, 
των 1.280 νέων θέσεων παρκαρίσματος σε 
όλες τις γειτονιές του δήμου Θεσσαλονίκης. 

ΡΕΠΟΡΤΑΖ
ΑΝΑΣΤΑΣΙΑ ΚΑΡΥΠΙΔΟΥ 

«ΕΙΜΑΣΤΕ ΕΔΩ ΓΙΑ ΝΑ 
ΣΤΑΜΑΤΗΣΟΥΜΕ ΤΗ 
ΣΤΑΣΙΜΟΤΗΤΑ»: ΤΟ 
ΜΗΝΥΜΑ ΤΟΥ ΔΗΜΑΡΧΟΥ 
ΜΕ ΑΦΟΡΜΗ ΤΗ 
ΣΥΜΠΛΗΡΩΣΗ ΕΝΟΣ ΕΤΟΥΣ 
ΑΠΟ ΤΗ ΝΙΚΗ ΣΤΙΣ ΕΚΛΟΓΕΣ

Δημότες έπιασαν πινέλα και μπογιές και 
καθάρισαν πλατείες και πάρκα από κάθε 
είδους συνθήματα, ενώ σε συνεργασία με την 
Πολιτιστική Εταιρεία Επιχειρηματιών Βορείου 
Ελλάδος και τον επιχειρηματία, Σταύρο 
Ανδρεάδη, καθαρίστηκαν οι μουτζούρες στο 
παραλιακό μέτωπο, ξανά βάφτηκαν όλα τα 
παγκάκια και καλλωπίστηκε το αντλιοστάσιο 
της ΕΥΑΘ.

Αρχίζει η νέα φυτευτική περίοδος 
Στόχος τα 10.000 δέντρα
Από τα τέλη Οκτωβρίου - αρχές Νοεμβρίου 
αρχίζει η νέα φυτευτική περίοδος και θα 
πιάσουν εκ νέου εντατικά δουλειά οι υπηρεσίες 
Πρασίνου. Στόχος είναι μέχρι τον επόμενο 
Μάρτιο να έχουν φυτευτεί στην πόλη, συνολικά, 
από 8.000 - 10.000 νέα δέντρα.

Η αρχή έγινε την περασμένη άνοιξη με 3.000 
δέντρα, ενώ θα φυτευτούν χιλιάδες ακόμη τους 
επόμενους μήνες τόσο στο παραλιακό μέτωπο, 
όσο και σε κάθε άδεια δενδροδόχο. 
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24 ΟΚΤΏΒΡΊΟΥ
ΠΑΓΚΟΣΜΙΑ ΗΜΕΡΑ ΠΑΤΣΑ

ΜΑΖΙ ΜΑΣ Ο DJ AKIS SIMINTIRIDIS θα μας ταξιδέψει με τις μελωδίες του!

Η Γεύση μας ενώνει!

ΟΛΥΜΠΟΥ 78, ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ

ŞEMSA
DENIZSEL

ΜΑΡΙΑ 
ΕΚΜΕΚΤΣΙΟΓΛΟΥ

ΣΑΣ  ΠΕΡΊΜΕΝΟΥΜΕ ΜΕΤΑ ΤΊΣ 19:00!
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Μια αμφιλεγόμενη υπόθεση κατέληξε, βάσει 
ιατροδικαστικού πορίσματος, σε μετατροπή 
κατηγορίας και σε αποφυλάκιση για δύο 
αδελφούς που αρχικά κατηγορήθηκαν για τη 
δολοφονία ενός 53χρονου, ύστερα από τη 
συμπλοκή μεταξύ μελών δύο οικογενειών,  στη 
Νέα Σκιώνη Χαλκιδικής. 

Με βούλευμα του, το αρμόδιο δικαστικό 
συμβούλιο παρέπεμψε τους κατηγορούμενους 
να δικαστούν στο Μονομελές Πλημμελειοδικείο 
Χαλκιδικής για επικίνδυνη σωματική βλάβη και  
για οπλοφορία- οπλοχρησία. 

Παράλληλα, αντικατέστησε την προσωρινή 
κράτηση τους, που  είχε επιβληθεί από τον 
Οκτώβριο του 2022,  με τους  εξής περιοριστικούς 
όρους:  Την απαγόρευση διαμονής, προσέγγισης 
και διέλευσης από την περιοχή της Νέας Σκιώνης, 
την απαγόρευση συναναστροφής και προσέγγισης, 
σε απόσταση μικρότερη των 100 μέτρων, των 
δύο γιών του αποβιώσαντα, την απαγόρευση 
εξόδου από τη χώρα και την εμφάνιση δύο φορές 
τον μήνα σε αστυνομικό τμήμα.

Αρχικά, εις βάρος των δύο Αλβανών αδελφών, 
ηλικίας 27 και 47 χρόνων, ασκήθηκε ποινική 
δίωξη για ανθρωποκτονία τετελεσμένη και σε 
απόπειρα, τελεσθείσα κατά συρροή και σε ήρεμη 
ψυχική κατάσταση. Επιπλέον, για επικίνδυνη 
σωματική κάκωση, τετελεσμένη και  σε απόπειρα 
και κατά συρροή,  για παράνομη οπλοφορία- 
οπλοχρησία  και για συμπλοκή.

Με το ίδιο βούλευμα του Συμβουλίου 
Πλημμελειοδικών Χαλκιδικής απαλλάχθηκαν 
από την κατηγορία της συμπλοκής οι παραπάνω 
και άλλοι τέσσερις κατηγορούμενοι, μεταξύ των 
οποίων οι δύο γιοί του θανόντος. Ομοίως και 
άλλοι δύο Αλβανοί που αναζητούνταν για την 
εμπλοκή τους στο περιστατικό.  Εις βάρος του δεν 
προέκυψαν επαρκείς ενδείξεις ενοχής.

Συνεπλάκησαν τα μέλη δύο 
οικογενειών
 
Ο 53χρονος πατέρας τεσσάρων ενήλικων παιδιών, 
δύο αγοριών και δύο κοριτσιών, απεβίωσε 
ύστερα από καβγά που πραγματοποιήθηκε στις 
20 Οκτωβρίου 2022.  Όπως αναγράφεται στο 
βούλευμα, ο 27χρονος (τότε) κατηγορούμενος 
συζούσε με τη μία από τις δύο κόρες του θύματος 
και το παιδί της, πλησίον της πατρικής κατοικίας της 
τελευταίας, στη Νέα Σκιώνη. Τη  σχέση αυτή, όμως, 
δεν ενέκριναν τα υπόλοιπα μέλη της οικογένειας της 
κοπέλας. Τη μοιραία ημέρα, έξω από την παραπάνω 
οικία, λογομάχησαν έντονα ο νεότερος  από τους 
κατηγορούμενους αδελφούς με τον πατέρα της 
συντρόφου του.

Η κατάσταση ξέφυγε των λεκτικών ορίων και άρχισε 
συμπλοκή μεταξύ των μελών της οικογένειας και του 
27χρονου Αλβανού ο οποίος φέρεται πως έβγαλε 
μαχαίρι, προσπαθώντας να τους πλήξει. Οι επιθέσεις 
γίνονταν  και από τις δύο πλευρές, παρουσία και των 
άλλων δύο Αλβανών οι οποίοι δεν ενεπλάκησαν 
αλλά προσπαθούσαν να χωρίσουν.

Κάποια στιγμή εμφανίστηκε ο 47χρονος αδελφός 
του 27χρονου και  εξήλθε από το αυτοκίνητο του, 
κρατώντας ένα τσεκούρι ενώ κατευθύνθηκε προς 
το σημείο της συμπλοκής και ακολούθησε πάλη. 
Σύμφωνα με την αρχική  δίωξη ο μεγαλύτερος 
αδελφός  με πρόθεση σκότωσε τον 53χρονο, 
χτυπώντας τον με την οπίσθια μεταλλική πλευρά 
του τσεκουριού στην πλάτη και στο στήθος, 
προκαλώντας σωματικές κακώσεις που οδήγησαν 
στον θάνατο του.

Θάνατος από καρδιά
 
Σύμφωνα με την ιατροδικαστική έκθεση ο 47χρονος 
προσπάθησε να χτυπήσει τον αποβιώσαντα με το 
πίσω μέρος του τσεκουριού, στον θώρακα και στη 
πλάτη,  όμως δεν του προκάλεσε κάποια σωματική 
βλάβη γιατί μπήκαν στη μέση δύο από τα παιδιά του 
53χρονου. 

Από τη νεκροψία – νεκροτομή προέκυψε πως όλες 
οι κακώσεις που έφερε ο αποβιώσας, δηλαδή 
κάταγμα στέρνου και κατάγματα πλευρών, ήταν 
συμβατά και προκλήθηκαν από τις προσπάθειες για 
ΚΑΡΠΑ (Καρδιοπνευμονική Αναζωογόνηση). Η ίδια 
η ιατροδικαστική έκθεση κατέληξε στο συμπέρασμα 
ότι ο θάνατος του οφειλόταν σε ισχαιμία του 
μυοκαρδίου. 

Όπως αναγράφεται στο παραπεμπτικό βούλευμα, 
η απουσία σφοδρότητας των χτυπημάτων 
απομάκρυνε την έννοια του ανθρωποκτόνου δόλου. 
«Αντίθετα, προκύπτει ότι ο 47χρονος πράγματι 
χτύπησε τον αποβιώσαντα στο στήθος και στην 
πλάτη, επιχειρώντας να του προκαλέσει σωματική 
κάκωση ή βλάβη με τρόπο που θα μπορούσε να 
προκαλέσει στον παθόντα κίνδυνο για τη ζωή του, 
πλην όμως τα χτυπήματα αυτά δεν του προκάλεσαν  
σωματική βλάβη, διότι ενεπλάκησαν τα λοιπά μέλη 
της οικογένειας και απέτρεψαν τον τραυματισμό του. 
Το ότι ήταν ένα μεμονωμένο χτύπημα και δεν έλαβε 
χώρα επανάληψη του, παρότι δεν περιγράφεται 
αφοπλισμός του δράστη, απομακρύνει την έννοια 
του ανθρωποκτόνου δόλου» επισημαίνουν οι 
δικαστές του συμβουλίου.  

Ομοίως, σημειώνουν πως δεν στοιχειοθετείται 
ανθρωποκτόνος δόλος και για τον κατηγορούμενο 
27χρονο αδελφό ο οποίος προκάλεσε μόνο μία 
εκδορά με  μαχαίρι στον 24χρονο (τότε) γιο του 
αποβιώσαντος ενώ δεν επανέλαβε την πράξη του, 
παρά το γεγονός ότι δεν έγινε αφοπλισμός του.  

ΚΑΚΏΣΕΊΣ ΑΠΟ ΚΑΡΠΑ
ΚΑΊ ΟΧΊ ΑΠΟ ΤΣΕΚΟΥΡΊ

Ανατροπή στη  «δολοφονία» 
53χρονου στη Ν. Σκιώνη, με 
βάση ιατροδικαστικό πόρισμα

Ρεπορτάζ
Βασίλης Παπαναστασούλης
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Συνολική ποινή κάθειρξης 7 ετών επέβαλε 
το Μικτό Ορκωτό Δικαστήριο Θεσσαλονίκης 
σ’ έναν 50χρονο οικοδόμο για τη σεξουαλική 
κακοποίηση μιας ανήλικης που αποκαλύφθηκε 
από την κινητοποίηση των υπηρεσιών κοινωνικής 
πρόνοιας, στη Βέροια. 

Ο κατηγορούμενος κρίθηκε ομόφωνα ένοχος 
για γενετήσια πράξη με ανήλικο που δεν 
συμπλήρωσε τα 14 έτη και για κατάχρηση 
ανικάνου προς αντίσταση σε γενετήσια πράξη, σε 
βαθμό κακουργήματος.  

Οι τακτικοί δικαστές, κατά πλειοψηφία (2-1), 
αποφάσισαν η έφεση να μην έχει ανασταλτικό 
αποτέλεσμα στην εκτέλεση της ποινής. Ο 
50χρονος μετά τη σύλληψη του και την απολογία 
του στην ανακρίτρια Βέροιας είχε αφεθεί 
ελεύθερος, με περιοριστικούς όρους, μέχρι τη 
διεξαγωγή της δίκης. Μετά την καταδικαστική 
απόφαση, όμως, οδηγήθηκε στη φυλακή.

Κατά την απολογία του αρνήθηκε τις κατηγορίες 
που του αποδίδονται.  Ισχυρίστηκε πως πήγε 
στο σπίτι για να επισκευάσει μια βρύση, καθώς 
διατηρούσε φιλικές σχέσεις με την οικογένεια της 
παθούσας ενώ  επέμεινε  ότι δεν άγγιξε  καθόλου 
το κορίτσι και ότι τον ενέπλεξαν άδικα.   
 
Κινητοποίηση κοινωνικών 
υπηρεσιών
 
Οι πράξεις τελέστηκαν στη Βέροια στις 11 
Νοεμβρίου 2019 και ο 50χρονος παραπέμφθηκε 
να δικαστεί για τη σεξουαλική κακοποίηση της 
12χρονης  η οποία δεν βρήκε στήριξη από τη 
μητέρα και τον πατέρα της. Ουσιαστικό ρόλο στην 
υπόθεση διαδραμάτισαν οι κοινωνικές υπηρεσίες 
για την προστασία των ανήλικων παιδιών, 
που μεγαλώνουν σε ανεπαρκές οικογενειακό 
περιβάλλον. Εστάλη σχετικό έγγραφο προς 
την εισαγγελία Πρωτοδικών Βέροιας και έτσι 
κινήθηκε η ποινική διαδικασία.

Μετά την αναφορά κοινωνικής λειτουργού, στις 
18 Νοεμβρίου 2019,  ασκήθηκε ποινική δίωξη εις 
βάρος του συγκεκριμένου  άνδρα για  γενετήσια 
πράξη με ανήλικο και για κατάχρηση ανικάνου 
προς αντίσταση σε γενετήσια πράξη. Αρχικά 
κατηγορούμενη είχε καταστεί και η μητέρα της 
ανήλικης για συνέργεια στη γενετήσια πράξη 
με ανήλικο αλλά στη συνέχεια απαλλάχθηκε με 
βούλευμα του Συμβουλίου Πλημμελειοδικών 
Βέροιας καθώς διαπιστώθηκε  ότι η γυναίκα  
εμφανίζει ελαφρά νοητική υστέρηση, με 
νοημοσύνη που βρίσκεται σε εξαιρετικά χαμηλό 
επίπεδο. 

Η τελευταία μαζί με τον σύζυγό της απέκτησαν τρία 
παιδιά, δύο κορίτσια ηλικίας 17 και 15 χρόνων κι ένα 
αγόρι 12 χρόνων (σήμερα). Από το 2014, κατόπιν 
καταγγελιών για τις άθλιες συνθήκες διαβίωσης 
τους, η οικογένεια παρακολουθείται  συστηματικά 
από κοινωνικούς λειτουργούς στη Βέροια και στη 
Νάουσα.

Σύμφωνα με σχετική αξιολόγηση, η παθούσα – 
μεγαλύτερη αδελφή της οικογένειας- ενώ φοιτούσε 
στην Α’ Δημοτικού διαπιστώθηκε ότι παρουσιάζει 
γενικευμένες δυσκολίες μάθησης και αδυναμίες 
στην αλληλεπίδραση της με το περιβάλλον και 
προτάθηκε η υποστήριξη του παιδιού μέσα από 
εξειδικευμένο πρόγραμμα παρέμβασης. Τα παιδιά 
παρέμειναν στην οικογένεια με μεγαλύτερη 
πλαισίωση από τις αρμόδιες κοινωνικές υπηρεσίες.

Η αναισθησία πατέρα και μητέρας
 
 Την 14η Νοεμβρίου 2019,  η μεσαία αδελφή 
προσερχόμενη σε Κέντρο Ημερήσιας Φροντίδας 
ανέφερε σε κοινωνική λειτουργό ότι επισκεπτόταν 
το σπίτι τους κάποιος γείτονας (ο καταδικασθείς) 
τις ώρες που απουσιάζει ο πατέρας τους από το 
σπίτι. Είπε ότι, μια μέρα, την ώρα που η μητέρα της 
βρισκόταν στην αυλή της οικίας, αυτός ο άνδρας 
άρχισε να θωπεύει την μεγαλύτερη αδελφή της σε 
απόκρυφα σημεία.

Ακόμη επισήμανε πως η μητέρα της 
όταν εισήλθε στο καθιστικό
υπήρξε κι αυτή αυτόπτης μάρτυρας της σκηνής, 
ωστόσο, κατά τους ισχυρισμούς της δεύτερης κόρης, 
δεν εκδήλωσε καμία ενόχληση ούτε και αντέδρασε 
βλέποντας τη συγκεκριμένη πράξη. Οι κοινωνικοί 
λειτουργοί επικοινώνησαν άμεσα με την ανήλικη 
παθούσα, η οποία ενώπιον τους παραδέχτηκε 
τα παραπάνω και μάλιστα υπέδειξε πάνω σε μία 
αποτύπωση του ανθρώπινου σώματος τα σημεία στα 
οποία την άγγιξε ο  κατηγορούμενος.

Στη συζήτηση που έγινε με τη μητέρα, αν και αρχικά 
αυτή αρνιόταν το παραπάνω γεγονός στη συνέχεια 
μετά την παρότρυνση  της δεύτερης κόρης της, η 
οποία της έλεγε να πει την αλήθεια γιατί φοβόταν 
ότι ο κατηγορούμενος θα προέβαινε πάλι στις ίδιες 
ενέργειες, παραδέχτηκε τελικά ότι αντιλήφθηκε τι 
έγινε  χωρίς να μπορεί να δώσει κάποια εξήγηση για 
την έλλειψη αντίδρασης της. Η ίδια ανέφερε ότι το 
είπε στον σύζυγό της ο οποίος όμως δεν της έδωσε 
καμία σημασία.

 Κατά την επικοινωνία των κοινωνικών λειτουργών με 
τον πατέρα της παθούσας αυτός φέρεται να αρνήθηκε 
το περιστατικό, αναφέροντας ότι ο κατηγορούμενος 
δεν έκανε κάτι μεμπτό και φάνηκε περισσότερο 
εκνευρισμένος με το γεγονός της αποκάλυψης και 
όχι τόσο με την σεξουαλική παρενόχληση σε βάρος 
της κόρης του. 

ΣΤΗ ΦΥΛΑΚΗ  ΓΊΑ ΣΕΞΟΥΑΛΊΚΗ 
ΚΑΚΟΠΟΊΗΣΗ ΑΝΗΛΊΚΗΣ

Ανατροπή στη  
«δολοφονία» 53χρονου 
στη Ν. Σκιώνη, με βάση 
ιατροδικαστικό πόρισμα

Ρεπορτάζ
Βασίλης Παπαναστασούλης
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Ελληνικός Χρυσός:
Στο Top 3 των μεταλλείων της 
Ευρώπης οι Σκουριές

Ένα μεγάλο έργο που φέρνει την Ελλάδα 
στον χάρτη της ευρωπαϊκής μεταλλευτικής 
βιομηχανίας βρίσκεται σε εξέλιξη στη 
Χαλκιδική. Η «Ελληνικός Χρυσός», 
θυγατρική της καναδικής «Eldorado 
Gold», υλοποιεί μια κομβικής σημασίας 
επένδυση ύψους 1 δισ. δολαρίων για 
την κατασκευή ενός υπερσύγχρονου και 
ψηφιακού μεταλλευτικού συγκροτήματος 
στις Σκουριές Χαλκιδικής. Το έργο των 
Σκουριών έχει προχωρήσει σημαντικά, 
με το 76% της κατασκευής να έχει 
ολοκληρωθεί. Αυτή η επένδυση, που 
τοποθετεί την Ελλάδα στον πυρήνα 
της ευρωπαϊκής παραγωγής κρίσιμων 
μετάλλων όπως ο χαλκός, αναμένεται 
να αποδώσει τα πρώτα συμπυκνώματα 
χρυσού και χαλκού τον Σεπτέμβριο 
του 2025, με την πλήρη εμπορική 
εκμετάλλευση να ξεκινά μέχρι το τέλος 
της χρονιάς.

Η Ευρωπαϊκή Ένωση, αναγνωρίζοντας 
τη σημασία των κρίσιμων πρώτων υλών, 
έχει θεσπίσει Κανονισμό που ενθαρρύνει 
την αξιοποίησή τους. Σε αυτό το πλαίσιο, 
η επένδυση στις Σκουριές γίνεται σε 
μια περίοδο αυξανόμενων τιμών για τα 
πολύτιμα μέταλλα, με τον χρυσό να έχει 
αυξηθεί κατά 57% ανά ουγκιά και τον 
χαλκό κατά 26% ανά τόνο την τελευταία 
διετία.

Οι Σκουριές ως ένας κόμβος 
παραγωγής κρίσιμων 
μετάλλων

«Το μεταλλείο στις Σκουριές αναμένεται 
να είναι ένα από τα τρία μεγαλύτερα στην 
Ευρώπη για την παραγωγή χρυσού και 
χαλκού», σύμφωνα με τον εκτελεστικό 
αντιπρόεδρο της Eldorado Gold, Louw 
Smith. Ο χαλκός, ως βασικό στοιχείο για 
την παραγωγή τεχνολογιών πράσινης 
ενέργειας, καθιστά την επένδυση αυτή 
ιδιαίτερα στρατηγική όχι μόνο για την 
Ελλάδα αλλά και για την ευρωπαϊκή 
οικονομία γενικότερα.
Η «Ελληνικός Χρυσός» συνεχίζει επίσης 
τις διερευνητικές γεωτρήσεις σε ανενεργά 
μεταλλεία στο Στρατώνι και τις Μαύρες 
Πέτρες, με στόχο να αξιοποιήσει πιθανά 
αποθέματα, τα οποία μέχρι στιγμής 
δείχνουν θετικές ενδείξεις.

Η εταιρεία μέχρι σήμερα έχει δημιουργήσει 
πάνω από 2.000 θέσεις απασχόλησης, 
που θα αυξηθούν κοντά στις 3.000, όταν 
οι μεταλλευτικές δραστηριότητες θα είναι 
σε πλήρη ανάπτυξη.

Όπως δήλωσε ο πρόεδρος της Ελληνικός 
Χρυσός, Χρήστος Μπαλάσκας, «η 
εταιρεία, σήμερα και στο υπό κατασκευή 
συγκρότημα των Σκουριών, απασχολεί 
1.010 άτομα, με τις θέσεις εργασίας να 
αυξάνονται στα 1.300 άτομα μέχρι το 
τέλος του έτους, ενώ ήδη, σε συνεργασία 
με τον Δήμο Αριστοτέλη, πανεπιστήμια 
και επαγγελματικές σχολές, προσπαθεί 
να εξασφαλίσει τα περίπου 1.300 άτομα 
προσωπικό που θα χρειαστεί για τη 
λειτουργία του μεταλλείου».

Το μεταλλείο στις Σκουριές: 
Τεχνολογία αιχμής και 
περιβαλλοντική υπευθυνότητα

Το έργο στις Σκουριές περιλαμβάνει 
τη δημιουργία ενός υπερσύγχρονου 
συγκροτήματος με επιφανειακά 
και υπόγεια μεταλλεία, εργοστάσιο 
εμπλουτισμού και συγκρότημα ξηρής 
απόθεσης τελμάτων. 

Το τελευταίο μειώνει το περιβαλλοντικό 
αποτύπωμα της δραστηριότητας 
κατά 40%, ενώ για τη διαχείριση των 
αποβλήτων και των υδάτων έχουν 
επενδυθεί περίπου 130 εκατ. ευρώ. 
Το έργο στηρίζεται επίσης από την 
Ευρωπαϊκή Τράπεζα Ανασυγκρότησης και 
Ανάπτυξης (EBRD), μέσω της συμμετοχής 
της στο μετοχικό κεφάλαιο της Eldorado 
Gold.

Το μεταλλείο θα λειτουργεί τόσο στην 
επιφάνεια όσο και υπόγεια, με το 
επιφανειακό όρυγμα να έχει διάμετρο 800 
μέτρων και το υπόγειο τμήμα να φτάνει 
σε βάθος 1.000 μέτρων. Η διάρκεια 
ζωής του μεταλλείου υπολογίζεται σε 
20 χρόνια, ενώ τα αποθέματα εκτιμώνται 
σε 740.000 τόνους χαλκού και 3,6 εκατ. 
ουγκιές χρυσού. Η ετήσια παραγωγή 
αναμένεται να φτάσει τις 140.000 ουγκιές 
χρυσού και 67 εκατ. λίβρες χαλκού.

ΟΛΟΚΛΗΡΩΝΕΤΑΙ Η ΕΠΕΝΔΥΣΗ 1 
ΔΙΣΕΚΑΤ. ΔΟΛΑΡΙΩΝ ΠΟΥ ΤΟΠΟΘΕΤΕΙ 
ΤΗΝ ΕΛΛΑΔΑ ΣΤΟΝ ΠΥΡΗΝΑ ΤΗΣ 
ΕΥΡΩΠΑΪΚΗΣ ΠΑΡΑΓΩΓΗΣ ΧΡΥΣΟΥ 
ΚΑΙ ΧΑΛΚΟΥ ΜΕ ΤΗ ΔΗΜΙΟΥΡΓΙΑ 3000 
ΘΕΣΕΩΝ ΕΡΓΑΣΙΑΣ

ΡΕΠΟΡΤΑΖ
ΔΗΜΗΤΡΗΣ ΔΡΑΓΩΓΙΑΣ

 Το μεταλλείο στις Σκουριές 

Το εργοστάσιο εμπλουτισμού στην Ολυμπιάδα
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Ο εκσυγχρονισμός της 
Ολυμπιάδας

Η επένδυση της Ελληνικός Χρυσός δεν 
περιορίζεται μόνο στις Σκουριές. Η εταιρεία 
έχει ήδη επενδύσει 800 εκατ. δολάρια για τον 
εκσυγχρονισμό των υπόγειων μεταλλείων 
στην Ολυμπιάδα Χαλκιδικής. Αυτή η επένδυση 
περιλαμβάνει την αναβάθμιση του εργοστασίου 
εμπλουτισμού και την εισαγωγή τεχνολογιών 
αιχμής που επιτρέπουν απομακρυσμένες 
λειτουργίες, όπως η τηλεχειριζόμενη 
πυροδότηση και ξεμπάζωμα.

Η Ελληνικός Χρυσός έχει επίσης επενδύσει 
πάνω από 120 εκατ. δολάρια για την 
αποκατάσταση παλαιών μεταλλευτικών 
χώρων, απομακρύνοντας 4 εκατ. τόνους 
παλαιών τελμάτων. Ο στόχος είναι να αυξηθεί 
η παραγωγή στην Ολυμπιάδα από 470.000 
τόνους ετησίως σε 650.000 τόνους μέχρι το 
2027. Τα μεταλλεία Ολυμπιάδας έχουν ακόμη 
15 χρόνια ζωής.

Η κοινωνική ευθύνη της 
Ελληνικός Χρυσός

Η Ελληνικός Χρυσός δεν επενδύει μόνο 
στη μεταλλευτική βιομηχανία, αλλά και 
στην τοπική κοινωνία. Μέσα στην τελευταία 
δεκαετία, η εταιρεία έχει επενδύσει 
περισσότερα από 28 εκατ. ευρώ σε κοινωνικές 
δράσεις και έργα στην περιοχή. Μόνο το 2023 
υλοποίησε 146 δράσεις κοινωνικής ευθύνης, 
με την πλειονότητα των έργων να αφορά στον 
Δήμο Αριστοτέλη. Από το 2021 έως το 2024, 
η εταιρεία έχει δαπανήσει συνολικά 5,5 εκατ. 
ευρώ για κοινωνικές επενδύσεις, ενώ ο Δήμος 
Αριστοτέλη έχει λάβει 12,75 εκατ. ευρώ σε 
μεταλλευτικά τέλη.
Με βάση τη νέα Επενδυτική Συμφωνία 
με το Ελληνικό Δημόσιο, η εταιρεία 
δεσμεύεται να επενδύσει 80 εκατ. δολάρια 
σε ένα πρωτοποριακό πρόγραμμα εταιρικής 
κοινωνικής ευθύνης με εμπροσθοβαρή 
χρηματοδότηση.

Εκπαίδευση και καινοτομία

Η Ελληνικός Χρυσός εφαρμόζει κορυφαίες 
παγκόσμιες πρακτικές στη μεταλλευτική της 
δραστηριότητα. Οι Σκουριές θα αποτελέσουν 
ένα πλήρως αυτοματοποιημένο ψηφιακό 
μεταλλείο, αξιοποιώντας τις πλέον καινοτόμες 
τεχνολογίες του κλάδου. Η απομακρυσμένη 
πυροδότηση, ο τηλεχειρισμός φορτωτών και 
η αεριστική τεχνολογία κατ' απαίτηση, είναι 
μόνο μερικές από τις τεχνολογίες που υιοθετεί 
η εταιρεία.
Ενδεικτικό είναι το γεγονός ότι το μεταλλείο 
Ολυμπιάδας έχει σημειώσει αύξηση 
παραγωγής κατά 15% το 2023 σε σχέση 
με την προηγούμενη χρονιά, χάρη στις 
καινοτομίες αυτές. Το σύστημα ασφαλείας 
του μεταλλείου, το βραβευμένο «Σύστημα 
Ασφαλούς Λειτουργίας Υπόγειου Μεταλλείου», 
επιτρέπει την παρακολούθηση σε πραγματικό 
χρόνο του αριθμού των εργαζομένων και των 
οχημάτων, παρέχοντας κρίσιμες πληροφορίες 
σε περιπτώσεις έκτακτης ανάγκης.
Επιπλέον, η Ελληνικός Χρυσός επενδύει 
στην εκπαίδευση και επανεκπαίδευση των 
εργαζομένων της, έχοντας δημιουργήσει ένα 
σύγχρονο Κέντρο Εκπαίδευσης. Το κέντρο 
αυτό χρησιμοποιεί τεχνολογίες εικονικής και 
επαυξημένης πραγματικότητας, επιτρέποντας 
στους εργαζόμενους να εκπαιδεύονται σε 
προσομοιωτές, βελτιώνοντας ταυτόχρονα 
την ασφάλεια και την παραγωγικότητα των 
μεταλλείων.

Προστασία του περιβάλλοντος και 
αποκατάσταση του τοπίου

Η προστασία του περιβάλλοντος αποτελεί 
κεντρικό άξονα της στρατηγικής της Ελληνικός 
Χρυσός. Η εταιρεία εφαρμόζει ένα σύστημα 
περιβαλλοντικής παρακολούθησης 24 ώρες το 
24ωρο, με περισσότερα από 500 σημεία ελέγχου 
σε έκταση 40.000 εκταρίων. Τα δεδομένα αυτά 
είναι διαθέσιμα σε μια δημοσίως προσβάσιμη 
διαδικτυακή πλατφόρμα, γεγονός που ενισχύει τη 
διαφάνεια και την εμπιστοσύνη της κοινότητας.

Παράλληλα, η μέθοδος Ξηρής Απόθεσης που 
χρησιμοποιείται στο μεταλλείο των Σκουριών 
είναι η πλέον σύγχρονη και ασφαλής μέθοδος 
διαχείρισης των μεταλλευτικών καταλοίπων. 
Η χρήση αυτής της τεχνολογίας μειώνει 
κατά 40% το περιβαλλοντικό αποτύπωμα 
της εξόρυξης και επιτρέπει την ανακύκλωση 
και επαναχρησιμοποίηση του νερού στην 
παραγωγική διαδικασία.
Η εταιρεία έχει επίσης επενδύσει πάνω από 120 
εκατομμύρια δολάρια για την αποκατάσταση 
περιοχών που είχαν πληγεί από προηγούμενες 
μεταλλευτικές δραστηριότητες. Στόχος είναι η 
επαναφορά του τοπίου στην πρότερη φυσική 
του κατάσταση μετά το τέλος της μεταλλευτικής 
περιόδου, ενώ ένα φυτώριο που έχει 
δημιουργηθεί στην αποκατεστημένη περιοχή 
φιλοξενεί 1 εκατομμύριο φυτά.

Πίνακας 
Τα Μεταλλεία Κασσάνδρας σε 
αριθμούς

• Συνολική επένδυση άνω των $3 δισ. 

• 2.000+ θέσεις εργασίας σήμερα. 3.000 στην 
πλήρη ανάπτυξη των Μεταλλείων Κασσάνδρας

• €5,5 εκατ. δαπάνες κοινωνικών επενδύσεων 
κατά την περίοδο 2021-2024 σε 500+ 
προγράμματα και πρωτοβουλίες ΕΚΕ

• $80 εκατ. πρωτοποριακό πρόγραμμα ΕΚΕ σε 
βάθος 25ετίας

• $1,5 δισ. σε Έλληνες προμηθευτές μέσω 
τοπικών προμηθειών. $4 δισ.+ εντός των 
επόμενων ετών

• Εξαγωγές προϊόντων αξίας $1,4 δισ. $13 δισ. 
στο μέλλον

• $0,6 δισ. φορολογικά έσοδα έως σήμερα. 
$2,3 δισ.+ στο μέλλον

• Σύστημα περιβαλλοντικής παρακολούθησης 
24/7, με 500 διαφορετικά σημεία ελέγχου που 
καλύπτουν 40.000 εκτάρια γης (Αρχικό κόστος 
εγκατάστασης €4 εκατ. και ετήσιο κόστος 
συντήρησης €2 εκατ.)

• Χώρος Ξηρής Απόθεσης Κοκκινόλακκα: 
Επένδυση $100 εκατ.

• €1 εκατ. επένδυση στο Κέντρο Εκπαίδευσης

Ο χώρος ξηρής απόθεσης μεταλλευτικών καταλοίπων στον 
Κοκκινόλακκα 

Το κέντρο εκπαίδευσης με τους προσομειωτές
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ΕΔΩ ΧΑΛΚΙΔΙΚΗ
Σιθωνία: Αναβολή στην ποινική 
υπόθεση της Συκιάς
Ο κατηγορούμενος - νομικός σύμβουλος του δήμου ζήτησε αναβολή
Αναβολή ζητήθηκε από το δικαστήριο λόγω 
ασθένειας από τον κατηγορούμενο Δημήτρη 
Κόκκινο, νομικό σύμβουλο του δήμου Σιθωνίας 
και ορίστηκε νέα ημερομηνία εκδίκασης της 
υπόθεσης, στις 8 Ιουνίου 2025.

Η υπόθεση εκδικάζεται στο Τριμελές 
Εφετείο Κακουργημάτων Θεσσαλονίκης. 
Πρόκειται για υπόθεση που πήρε διαστάσεις 
οσμής σκανδάλου του Δήμου Σιθωνίας. 
Κατηγορούμενος, ο πρώην δήμαρχος Ι. 
Τζίτζιος, επίσης υπόδικος για την υπόθεση των 
υδρομέτρων και συγκατηγορούμενοί του, ο 
υποψήφιος στον συνδυασμό του, πρώην μέλος 
του ΔΣ τουριστικής επιχείρησης Τορώνης 
Κ. Φάλκος και ο νομικός σύμβουλος του 
δήμου Σιθωνίας Δ. Κόκκινος, άλλοτε στενός 
συνεργάτης του πρώην δημάρχου κυρίως στις 
υποθέσεις των «ληξιπροθέσμων» του δήμου.

Για την ιστορία, όπως έχουμε ξαναγράψει η 
υπόθεση έχει ως εξής: πρόκειται για ένα κτήμα 
100 στρεμμάτων επί της παραλίας Συκιάς, 
πρώτο στην παραλία, πραγματικό «φιλέτο»! 
Το συγκεκριμένο ακίνητο ήταν στην κυριότητα 
της κοινότητας Συκιάς από την εποχή της 
τουρκοκρατίας. Πολλές φορές αμφισβητήθηκε 
αυτή η κυριότητα, αλλά τελεσίδικη απόφαση 
του Αρείου Πάγου το 1984 βάζει τέλος στις 
διεκδικήσεις οριστικά. Την δεκαετία του ‘90, 
χτίζεται σε μεγάλο τμήμα του κτήματος το 
τουριστικό κάμπινγκ Συκιάς. 

Διανοίχτηκε τότε ένας παραλιακός δρόμος 
που οριοθετούσε τις εγκαταστάσεις του 
κάμπινγκ, όχι όμως και το κτήμα των 100 
στρεμμάτων, αφήνοντας μια λωρίδα γης στα 
δυτικά του δρόμου αυτού και ένα τμήμα στα 
νότια του κάμπινγκ. Αυτή ήταν η αρχή των 
καταπατήσεων. Η λωρίδα αυτή και το νότιο 
τμήμα, σιγά-σιγά καταπατήθηκαν από όμορους 
ιδιοκτήτες, με αποτέλεσμα, τη συρρίκνωση 
του κτήματος των 100 στρεμμάτων, στα όρια 
του κάμπινγκ.

Το συγκεκριμένο κτήμα ενώ το 2008 όταν 
ξεκίνησε η κτηματογράφηση του Εθνικού 
Κτηματολογίου, δηλώθηκε από τον τότε 
Δήμαρχο Δήμου Τορώνης (σήμερα Δήμο 
Σιθωνίας) ολόκληρο σαν 100 στρέμματα βάσει 
της  τελεσίδικης απόφασης του Αρείου Πάγου, 
για άγνωστο λόγο, στις αρχικές εγγραφές 
του Κτηματολογίου, η παραπάνω έκταση 
εμφανίστηκε αντί ενός ΚΑΕΚ με κύριο τον τότε 
Δήμο Τορώνης, με 93 διαφορετικά ΚΑΕΚ με 
κύριο την «Δημοτική Επιχείρηση Τορώνης» 
λόγω χρησικτησίας (!), χωρίς κανένα έγγραφο 
ή τίτλο. Αγνοήθηκε έτσι η απόφαση του Αρείου 
Πάγου που προαναφέρθηκε. Βέβαια η όρεξη 
για καταπατήσεις κάποιων κατοίκων δεν 
έμεινε εκεί. Ανάμεσα σε αυτούς, ήταν και ο 
κατηγορούμενος  Κ. Φάλκος, πρώην μέλος του 
ΔΣ της τουριστικής επιχείρησης Τορώνης. Στη 
συνέχεια από το 2015 και μετά οι καταπατητές 
άρχισαν να καταθέτουν αγωγές με σκοπό να 
αποκτήσουν κυριότητα στα καταπατημένα. 

Όταν η υπόθεση έφτασε μετά από καταγγελία 
δημοτικού συμβούλου στην εισαγγελία, και 
υπό τον φόβο της ποινικής υπόθεσης πολύ μετά 
τις πρώτες δικαστικές αποφάσεις υπέρ των 
καταπατητών, άρχισε ο δήμος να κινείται με 
νέες αγωγές ή διορθώσεις στο κτηματολόγιο- 
όπου ήταν δυνατό, προκειμένου να σώσει ότι 
μπορεί να σωθεί, ή απλώς να δείξει ενόψει του 
ποινικού δικαστηρίου, ότι πράττει το καθήκον 
του για να ελαφρύνει τη θέση των υπεύθυνων. 
Όμως αυτές οι ενέργειες – όπως αποδείχθηκε 
- ήταν μόνο επιφανειακές χωρίς αποτέλεσμα, 
αλλά για να φανεί ότι ο δήμος ενεργεί υπέρ της 
δημοτικής περιουσίας. Ο νομικός σύμβουλος 
του δήμου Δ. Κόκκινος, κατηγορούμενος 
στην υπόθεση, παρά τη ρητή εντολή του 
προηγούμενου δημάρχου Κυπαρρίση Ντέμπλα 
δεν προχώρησε στις νομικές ενέργειες 
προκειμένου να προασπιστεί η δημόσια 
περιουσία – σύμφωνα με το κατηγορητήριο 
– με κίνδυνο σήμερα να χαθεί για πάντα 
αφού σε λίγο διάστημα παγιώνεται το εθνικό 
κτηματολόγιο και οι όποιες αλλαγές θα είναι 
πολύ δύσκολες. 

Ο Δημήτρης Κόκκινος δικηγόρος στο επάγγελμα 
είναι νομικός σύμβουλος του δήμου Σιθωνίας. 
Εκτός από την συγκεκριμένη υπόθεση όπου είναι 
κατηγορούμενος, αναμείχθηκε καθοριστικά 
και στις υποθέσεις των ληξιπροθέσμων. Του 
χρεώνεται το ότι αντί να παροτρύνει τον δήμο 
να ανακόψει τις τόσες απαιτήσεις (έφτασαν τα 
50 εκατομμύρια από το 2013 έως το 2018!), 
έδινε γνωμοδοτήσεις για κατάργηση δίκης, 
διευκολύνοντας ουσιαστικά τη δουλειά των 
ενδιαφερομένων ώστε εκείνοι να εκδώσουν 
χωρίς εμπόδια διαταγή πληρωμής. 
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ΕΔΩ ΧΑΛΚΙΔΙΚΗ
Σιθωνία: Ληξιπρόθεσμα 2014-2019:
Οι χρονιές των λαμπρών “business”
Οι διπλο-πληρωμές σε ημέτερους εργολάβους και σε έργα δίχως σύμβαση!
Πριν από μια εβδομάδα η αποκάλυψη της 
«Κ» για τα διπλοπληρωμένα έργα στο 
Δήμο Κασσάνδρας προκάλεσε αίσθηση και 
θορυβήθηκαν πολλοί από τους πρωταγωνιστές 
μιας υπόθεσης που κρατά εδώ και 15 χρόνια. 
Γι αυτήν όμως θα επανέλθουμε με ακόμη 
περισσότερες λεπτομέρειες. 

Ωστόσο, φαίνεται ότι και στον δήμο του δεύτερου 
ποδιού στη Σιθωνία οι διπλοπληρωμές μέσω 
της διαδικασίας των ληξιπροθέσμων ήταν 
σύνηθες φαινόμενο. 

“Η υπογραφή μου ζυγίζει 200 κιλά”. Τάδε 
έφη η Δ. Κ. για την “αξία” της υπογραφής της. 
Δίκιο είχε. Γιατί με την “βαριά” υπογραφή 
της πληρώθηκαν εκατομμύρια ευρώ σε 
εργολάβους, εκατομμύρια που σε πολλές 
περιπτώσεις δεν δικαιούνταν. Τόση ήταν 
η σιγουριά της πρώην και αποπεμφθείσας 
διευθύντριας για την επιτυχία της ως 
διευθύντριας, που αδυνατούσε να συλλάβει ο 
νους της ότι θα ‘ρθει μια μέρα που θα δει την 
έξοδο από την υπηρεσία της, όπως και έγινε.
Οι υποθέσεις των ληξιπροθέσμων στην περίοδο 
2014-2019 δηλαδή διοίκησης του Ι. Τζίτζιου, 
διερευνώνται από τις αρχές εδώ και χρόνια. 
Όμως αυτό που δεν έχουμε δει εδώ και χρόνια 
είναι ένας ουσιαστικός έλεγχος πόθεν έσχες 
στους εμπλεκόμενους και στις οικογένειές 
τους. Διότι αρκετά είναι τα πρόσωπα που εδώ 
και χρόνια περιφέρονται με εκατομμύρια, 
ανοίγουν καινούριες επιχειρήσεις κάθε χρόνο 
και ανακυκλώνουν έτσι το χρήμα τους. 

Σε πλείστες περιπτώσεις πληρώθηκαν με 
τη μέθοδο των ληξιπροθέσμων (διαταγές 
πληρωμής) ανύπαρκτα έργα, ή έργα χωρίς 
σύμβαση ή έργα με χαμηλότερο κόστος και 
χωρίς σύμβαση, ή υπερσυμβατικές εργασίες 
που δεν προβλεπόταν από την αρχική 
σύμβαση, είτε πληρώθηκε δυο φορές το ίδιο 
έργο. 

Και αυτό το παραδέχονται τόσο αιρετοί της τότε 
παράταξης Τζίτζιου όσο και υπάλληλοι της 
διεύθυνσης οικονομικού του δήμου Σιθωνίας.
Για παράδειγμα έργο αναπλάσεων και 
ασφαλτοστρώσεων το οποίο εξοφλήθηκε με 
τις γνωστές διαταγές, πληρώθηκε περίπου 4 
εκατομμύρια επιπλέον απ’ ότι προέβλεπε η 
αρχική σύμβαση χωρίς νόμιμες διαδικασίες. 

Ο εργολάβος αυτός λοιπόν, εκτός από τα 
εκατομμύρια που προέβλεπε η σύμβαση, 
πληρώθηκε για υπερσυμβατικές εργασίες 
σχεδόν δυο εκατομμύρια με μη νόμιμο τρόπο, 
αλλά δεν έμεινε εκεί. 

Τις εργασίες ασφαλτόστρωσης τις ανάθεσε 
υπεργολαβικά σε άλλο εργολάβο, τον οποίο 
δεν πλήρωσε όπως όφειλε από τα επιπλέον 
χρήματα που διεκδίκησε από τον δήμο. 

Έτσι μοιραία ο δεύτερος εκ των εργολάβων 
προσέφυγε στον γνωστό τρόπο των διαταγών 
πληρωμής και διεκδίκησε κι αυτός τα χρήματά 
του! Άλλα 2 εκατομμύρια επιπλέον! Σύνολο 
4 εκατομμύρια με μη νόμιμες διαδικασίες, 
εκ των οποίων τα 2 είναι “φάντασμα” και 
διπλοπληρωμένα!  Και ποιός τα πιστοποιούσε 
όλα αυτά; Μα φυσικά η πρώην διευθύντρια 
με την “βαριά” υπογραφή! Ναι καλά θυμάστε! 
΄Με τον ίδιο τρόπο η ίδια κυρία πιστοποίησε 3 
εκατομμύρια ληξιπρόθεσμη οφειλή κατά του 
δήμου για την υπόθεση των υδρομέτρων στην 
οποία είναι κατηγορούμενη…

Και τι απολογείται η κυρία; Τι απολογείται ο 
συγκατηγορούμενός της στην υπόθεση των 
υδρομέτρων Α. Π. και “αιώνιος” επιβλέπων 
στα έργα του πρώην δημάρχου και διευθυντής 
της Πολεοδομίας του δήμου; Ότι όλα έγιναν 
σωστά. Και κάποια λάθος πράγματα έγιναν 
κατά λάθος. Ναι, αυτό ίσως πιάνει την πρώτη 
φορά. Όχι όμως σε σωρεία παρόμοιων 
υποθέσεων.

Και κάτι ακόμη... Επειδή ο πρώην δήμαρχος 
κατά την προσφιλή τακτική του μας έχει 
γεμίσει αγωγές και η τελευταία αφορούσε στην 
αναφορά για τον πολυτελή βίο του υιού του, 
ως εφημερίδα δεν έχουμε καμία ή διάθεση να 
ασχοληθούμε με τον ιδιωτικό βίο του πρώην 
δημάρχου, πόσο δε μάλλον με συγγενικό του 
πρόσωπο. Αλλά μας ενδιαφέρει πρωτίστως 
και πάνω από όλα οτιδήποτε σχετίζεται με 
τη διοίκησή του και τη διαχείριση δημόσιου 
χρήματος στη διάρκεια που εκείνος ήταν 
δήμαρχος Σιθωνίας. Ως πρώην αιρετός όφειλε 
να γνωρίζει ότι «η γυναίκα του Καίσαρα δεν 
αρκεί να είνα τίμια οφείλει και να φαίνεται...». 
Άλλωστε, τα πολυτεή ταξίδια του υιού για 
σκι στο Σεν Μόριτζ ή στα γήπεδα του Ρολάν 
Γκαρός όπου το φθηνότερο εισιτήριο κοστίζει 
115 ευρώ αναδεικνύονται με καμάρι στα social 
media προκαλώντας ποικίλα σχόλια από τους 
φίλους του, δεν περίμενε κανείς να τα μάθει 
από τη δική μας δημοσίευση. Κι αν όντως σε 
τόση νεαρή ηλικία κατορθώνει να εργάζεται 
με την ολοκλήρωση του μεταπτυχιακού 
τίτλου του διοικώντας με αμειβόμενος 
πλουσιοπάροχα την εταιρεία του πατέρα του 
του αξίζουν συγχαρητήρια για την γρήγορη 
ανέλιξή του. Αν πάλι όχι τότε είναι στοιχείο 
προβληματισμού για το πόθεν έσχες ενός 
ανθρώπου που αναλαμβάνει περιουσιακό 
στοιχείο ενός πρώην αιρετού. 
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Στήριξη στον Θάνο 
Κουλουτμπάνη από τον 
Αντώνη Οικονόμου 

Η μάχη του ΕΕΘ καλά κρατεί με τους τέσσερις 
υποψηφίους προέδρους να κατεβάζουν αξιόλογα 
στελέχη από το χώρο των επαγγεματιών αλλά και 
να στηρίζονται ανθρώπους του κλάδου της εστίασης 
και των υπηρεσιών. Μία από αυτές ανήκει στον 
Αντώνη Οικονόμου ο οποίος ανοιχτά στηρίζει την 
υποψηφιότητα του Θάνου Κουλουτμπάνη: «Ο Θάνος 
Κουλουτμπάνης ανέβασε δημοσίευση Εδώ και καιρό 
βλέπω αναρτήσεις των social media της πόλης μας 
αλλά και σε προσωπικούς λογαριασμούς και σχόλια 
για τις επικείμενες εκλογές στο ΕΕΘ (Επαγγελματικό 
Επιμελητήριο Θεσσαλονίκης) και για τον αγαπημένο 
μου φίλο και κουμπάρο Θάνο Κουλουτμπάνη. Δεν 
χρησιμοποιώ παρά σπάνια τον προσωπικό μου 
λογαριασμό είτε στο Instagram είτε στο Facebook. 
Θεώρησα όμως υποχρέωση μου τώρα που ο Θάνος 
δίνει αυτόν τον αγώνα να γράψω δύο κουβέντες για 
αυτόν.! Τις δικαιούται εξολοκλήρου! Ο Θάνος είναι 
ένας πραγματικός αγωνιστής της ζωής. Δεν του 
χαρίστηκε τίποτε!! Δουλεύει σκληρά από την πρώτη 
στιγμή. Ότι έχει καταφέρει μέχρι σήμερα είναι άξιο 
συγχαρητηρίων και θαυμασμού. Τον παρακολουθώ 
από τις πρώτες του επιχειρηματικές κινήσεις και 
ομολογώ ότι του «βγάζω το καπέλο» που λέει και ο 
λαός. Είμαι απόλυτα βέβαιος ότι εφόσον εκλεγεί θα 
σηκώσει το ΕΕΘ εκεί που έπρεπε να είναι! Του εύχομαι 
καλή επιτυχία! Το αξίζει πέρα ως πέρα! @monahos_
tak κατα κόσμον Αντώνιος Οικονόμου», έγραψε σε 
σχετική ανάρτησή του. 

Το πάρτι των πασόκων
 Από πάρτι σε πάρτι τα στελέχη του ΠΑΣΟΚ στην 
Θεσσαλονίκη. Την Τετάρτη το βράδυ στο πάρτι του 
δημάρχου Στέλιου Αγγελούδη για τον έναν χρόνο 
από την νίκη του στις εκλογές και την Πέμπτη στο 
πάρτι των εθελοντών των εσωκομματικών εκλογών. 
Μάλιστα η εκδήλωση της Πέμπτης είχε το χαρακτήρα 
ευχαριστηρίου από τη νομαρχιακή επιτροπή Α’ 
Θεσσαλονίκης σε όλους όσους έτρεξαν, βοήθησαν και 
συνέδραμαν για την ομαλή διεξαγωγή των εκλογών.

Κοσμοσυρροή στην 
εκδήλωση του Δ. Γκολιδάκη 

Συγκινημένος για τη μαζική συμμετοχή που είχε η 
πρωτοποριακή εκδήλωση «Μίλα με τον βουλευτή 
σου» που διοργάνωσε την Κυριακή 13 Οκτωβρίου 
στο Ολυμπιακό Μουσείο Θεσσαλονίκης δήλωσε ο 
ειδικός καρδιολόγος και βουλευτής της ΝΔ στην Α΄ 
Θεσσαλονίκης Διαμαντής Γκολιδάκης. Ο βουλευτής 
της ΝΔ τόνισε ότι η ιδέα του έγινε πράξη χάρη στην 
πολύτιμη υποστήριξη των κατοίκων, που υπήρξαν 
ιδιαίτερα ενεργοί στο κάλεσμά του. «Αισθάνομαι 
ιδιαίτερα συγκινημένος μετά το πέρας της εκδήλωσης 
"Μίλα με τον βουλευτή σου", μια ιδέα μου που έγινε 
πράξη φυσικά με τη δίκη σας πολύτιμη υποστήριξη» 
δήλωσε ο βουλευτής Θεσσαλονίκης. «Σε μια εποχή 
που οι πολίτες δείχνουν σημάδια αποστασιοποίησης 
από την πολιτική και τους πολιτικούς τέτοιου 
είδους εκδηλώσεις μας φέρνουν πιο κοντά στην 
καθημερινότητα και την δημοκρατία. Έτσι κατανοούμε 
καλύτερα ο ένας τον άλλο, αλλά και δημιουργούμε 
λύσεις με προοπτική για ένα καλύτερο αύριο που θα 
ανήκει στα παιδιά μας. Θα ήθελα λοιπόν να εκφράσω, 
πως η ενεργή συμμετοχή σας, μου προκαλεί συγκίνηση 
και μου δίνει κουράγιο και έμπνευση για το μέλλον. 
Ήμουν και θα είμαι κοντά σας, για να συμπορευόμαστε 
και να δίνουμε λύσεις που ανταποκρίνονται στις 
ανάγκες της κοινωνίας μας. Μαζί δημιουργούμε, 
με δύναμη καρδιάς, ένα σύστημα εμπιστοσύνης, 
ειλικρίνειας και αλληλοσεβασμού. Το σύστημα μας 
είμαστε εμείς και στόχος μου είναι η ενίσχυση αυτής 
της σχέσης». 

Οι διεκδικητές της ΠΚΜ 

Η απόφαση του Κυριάκου Μητσοτάκη να προταθεί ο 
Απόστολος Τζιτζικώστας για την θέση του Επιτρόπου 
της χώρας μας στις Βρυξέλλες άνοιξε  ήδη τον χώρο 
των υποψηφίων για το ποιος θα τον διαδεχθεί στην 
περιφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας. Παράλληλα όμως 
όπως μαθαίνω κάποιοι κάνουν σχέδια για τέσσερα 
χρόνια μετά μιας και θεωρούν «μεταβατικό» το όποιο 
πρόσωπο προκύψει στην παρούσα φάση.Και επειδή 
ξέρω πως θα σας φάει η περιέργεια δύο το σκέφτονται 
ένας υφυπουργός και ένας βουλευτής...

‘Αγιο είχε ο δήμαρχος 
Θέρμης – Έπεσε θύμα 
τροχαίου

Άγιο είχε ο δήμαρχος Θέρμης, Θόδωρος Παπαδόπουλος, 
ο οποίος το απόγευμα της περασμένης Κυριακής έπεσε 
θύμα τροχαίου ατυχήματος. Την ώρα που κινούνταν 
στην περιοχή της Νέας Ραιδεστού, προκειμένου να 
παραστεί σε εκδήλωση, το όχημα ανατράπηκε. Το 
Ι.Χ. αυτοκίνητο που οδηγούσε διαλύθηκε εντελώς, 
ενώ δεκάδες περαστικοί σταμάτησαν στο σημείο 
εκφράζοντας φόβους για την τύχη του επιβάτη. 
Ευτυχώς, ο δήμαρχος βγήκε από το αναποδογυρισμένο 
αυτοκίνητο μόνο με μία μελανιά στο πρόσωπο και 
εκδορές στο κεφάλι. Μάλιστα, παρά την ταραχή 
του τροχαίου, επέστρεψε κανονικά στα δημαρχιακά 
καθήκοντά του και συμμετείχε στη συνεδρίαση της 
Περιφερειακής ‘Ενωσης Δήμων Κεντρικής Μακεδονίας 
(ΠΕΔΚΜ).
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TO DO LIST – SKG 

Τραγούδια Ελλήνων 
Συνθετών Για Φωνή 
και Πιάνο στα 59α 
Δημήτρια – ΜΜΘ

Η Τζούλια Σουγλάκου και η Σοφία 
Ταμβακοπούλου συμπράττουν στη 

σκηνή του Μεγάρου Μουσικής 
Θεσσαλονίκης-Αίθουσα Αιμίλιος 

Ριάδης Μ2, σε μία μουσική 
παράσταση που παρουσιάζει, 

τραγούδια Ελλήνων συνθετών, 
στις 23 Οκτωβρίου (20:30).

Η Θεατρική Κωμωδία 
«Sorry Λάθος 

Κρεβάτι», επιστρέφει 
στο θέατρο Άρατος 
στη Θεσσαλονίκη

Η θεατρική ομάδα Άρατος 
παρουσιάζει τη θεατρική 
κωμωδία «Sorry λάθος 

κρεβάτι» του Βασίλη Τσικάρα, 
στη Θεσσαλονίκη, στο θέατρο 
Άρατος, για 4ο χρόνο, στις 19 

Οκτωβρίου (21:30).

Το Συγκρότημα 
Harakiri For The 
Sky επιστρέφει 
στην Θεσσαλονίκη

Επιστρέφουν οι 
Αυστριακοί Harakiri 
For The Sky – HFΤS 
στο Eightball Club, στη 
Θεσσαλονίκη, στις 25 
Οκτωβρίου (20:30).

Θεσσαλονίκη: 
Παράσταση «Το Αγόρι 

που Μιλούσε με τα 
Πουλιά» στο Θέατρο 

Σοφούλη
Το Αγόρι που Μιλούσε 
με τα Πουλιά, είναι ένα 

μουσικοθεατρικό παραμύθι 
και επιστρέφει για να 

μας χαρίσει ένα τρυφερό 
ταξίδι στο παρελθόν της 
Θεσσαλονίκης και του 

Σταύρου Κουγιουμτζή, από τη 
σκηνή του θεάτρου Σοφούλη, 
στις 20 Οκτωβρίου (11:30).

Η Παράσταση «Βότκα 
Μολότοφ» Επιστρέφει 

στη Θεσσαλονίκη
Επιστρέφει η Βότκα 

Μολότωφ, στο 
κινηματοθεάτρο Κολοσσαίον 
στη Θεσσαλονίκη, για μία και 

μοναδική παράσταση, στις
21 Οκτωβρίου (21:00).

Η Παράσταση Senso 
από το Έργο του 

Camillo Boito στην 
Θεσσαλονίκη
Το θέατρο Τ στη 

Θεσσαλονίκη ξεκινά τον 
επετειακό καλλιτεχνικό 

του προγραμματισμό, για 
τη θεατρική σεζόν 2024-
2025, με μια παράσταση 

βασισμένη στο έργο Senso, 
του Camillo Boito, στις 22 

Οκτωβρίου (21:30).

JMSN Live στη 
Θεσσαλονίκη στο 
Mylos Club
Ο JMSN ή κατά κόσμο Chris-
tian Berishaj, ο Αμερικανός 
τραγουδιστής, τραγουδοποιός, 
πολυοργανίστας και 
παραγωγός δίσκων έρχεται 
στη Θεσσαλονίκη στο Mylos 
Club, για μία συναυλία, στις 24 
Οκτωβρίου (21:30).

1

6 7

32 4 5

7
ΠΡΟΤΑΣΕΙΣ ΠΟΥ ΜΠΟΡΕΙΣ ΝΑ ΔΕΙΣ,

ΝΑ ΔΙΑΒΑΣΕΙΣ, ΝΑ ΓΕΥΤΕΙΣ, ΝΑ ΑΚΟΥΣΕΙΣ 
Επιμέλεια: Βαγγέλης Δούρβας
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ΕΠΟΧΙΑΚΕΣ ΙΏΣΕΙΣ

ΠΡΟΣΕΧΟΥΜΕ ΑΥΤΟ ΤΟ ΔΙΑΣΤΗΜΑ
ΤΙ ΠΡΈΠΈΙ ΝΑ 

Όπως κάθε φθινόπωρο, έτσι και φέτος οι 
αναπνευστικές ιώσεις βρίσκονται σε έξαρση, 
ειδικά μετά από την αλλαγή του καιρού αλλά 
και την έναρξη της σχολικής χρονιάς με την 
επιστροφή των μαθητών στα θρανία. Ο λόγος 
για τη γρίπη, το κοινό κρυολόγημα και το 
συνάχι.

Ο ωτορινολαρυγγολόγος, Αθανάσιος 
Ελευθεράκης μιλά στην Karfitsa για τις 
εποχιακές ιώσεις, σημειώνοντας τους τρόπους 
με τους οποίους μπορεί να προφυλαχθεί 
κάποιος. «Καθώς διανύουμε τη φθινοπωρινή 
περίοδο και εν συνεχεία οδεύουμε προς τη 
χειμερινή, τείνουν να κάνουν την εμφάνισή 
τους μια σειρά από εποχιακές ιώσεις. 
Αυτό συμβαίνει διότι με την πτώση της 
θερμοκρασίας δημιουργούνται συνθήκες 
που είναι ιδανικές για την εξάπλωση των 
ιών, πολλοί από τους οποίους κάνουν την 
εμφάνισή τους πιο συχνά κατά τις περιόδους 
κρύου ή υγρασίας. Από τη μία οι χώροι όπου 
πολλά άτομα συνωστίζονται και έρχονται σε 
κοντινή επαφή μεταξύ τους (π.χ. σε σχολεία 
ή στα μέσα μεταφοράς), κλείνουν και δεν 
αερίζονται, γεγονός που ευνοεί τη μετάδοση, 
ενώ από την άλλη η ίδια αμυντική ικανότητα 
του οργανισμού με το ψύχος μεταβάλλεται. 
Αυτές οι λοιμώξεις μπορεί να προσβάλλουν 
οποιονδήποτε, αλλά ορισμένοι πληθυσμοί 
όπως τα παιδιά, οι ηλικιωμένοι και τα άτομα 
με εξασθενημένο ανοσοποιητικό σύστημα 
είναι πιο ευαίσθητα», όπως επισημαίνει.

Τι πρέπει να προσέχει το κοινό; Σύμφωνα 
με τον κ. Ελευθεράκη, σημαντικά μέτρα 
για τον περιορισμό της εξάπλωσης ιώσεων 
του αναπνευστικού είναι η τήρηση βασικών 
κανόνων και η συστηματική εφαρμογή 
μέτρων ατομικής υγιεινής (για παράδειγμα η 
κάλυψη του στόματος και της μύτης κατά τον 
βήχα ή το φτέρνισμα και το συχνό πλύσιμο 
χεριών), η απομόνωση των πασχόντων και 
η αποφυγή συγχρωτισμού σε κλειστούς 
χώρους όπως επίσης και η σωστή διατροφή 
και ο υγιεινός τρόπος ζωής.

Απαραίτητος ο εμβολιασμός για τη 
γρίπη

Ο ίδιος κάνει ιδιαίτερη αναφορά στη γρίπη, καθώς 
στην προκειμένη περίπτωση «τα μέτρα αυτά 
έχουν μερική απόδοση και παρότι σημαντικά δεν 
επαρκούν». Τονίζει πως ο αποτελεσματικότερος 
τρόπος πρόληψης είναι ο εμβολιασμός με το 
αντιγριπικό εμβόλιο, το οποίο, όταν χορηγηθεί 
σωστά και έγκαιρα, προφυλάσσει από τη 
μετάδοση του ιού της γρίπης, συμβάλλει στην 
προστασία από τις σοβαρές επιπλοκές της 
γρίπης καθώς και κατ’ επέκταση στη μείωση 
απουσιών από την εργασία, το σχολείο και κάθε 
άλλη κοινωνική εκδήλωση. 

Σε περίπτωση νόσησης

Οι περισσότερες ιώσεις αυτοϊώνται, όμως 
υπάρχουν τρόποι να βοηθήσουμε τον οργανισμό 
μας κατά τη διάρκεια νόσησης, σύμφωνα με 
τον ωτορινολαρυγγολόγο. Ο κ. Ελευθεράκης 
τονίζει ειδικότερα, μέσω της Karfitsa ότι 
χρειάζεται ξεκούραση, πολλά υγρά, αποφυγή 
του καπνίσματος, 
λήψη αντιπυρετικών 
για την αντιμετώπιση 
του πυρετού και 
παυσίπονων για την 
αντιμετώπιση του 
πόνου των μυών. 
Τονίζει ωστόσο πως 
«τα αντιβιοτικά δεν 
έχουν καμία θέση στην 
θεραπεία των ιώσεων, 
διότι τα αντιβιοτικά 
δεν καταπολεμούν 
τους ιούς. Αν 
χρειαστεί, μπορούν να 
χορηγηθούν αντι-ιικά 
φάρμακα σύμφωνα 
με τις οδηγίες 
και την επίβλεψη 
του θεράποντος ιατρού μόνο. Η χορήγηση 
αντιβίωσης στους ιούς είναι επιβλαβής τόσο 
για τον ασθενή όσο και για την κοινότητα, γιατί 
δημιουργείται μικροβιακή αντοχή».Way of Life

by Elina

Τρόποι 
αντιμετώπισης 

και προφύλαξης 
– Τι ισχύει για 

τη γρίπη
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ΤΙ ΠΡΈΠΈΙ ΝΑ 
Όλα ξεκίνησαν στον κάτω όροφο του 
Παντοπωλείου της Θεσσαλονίκης, 
στην οδό Κομνηνών, ένα σημείο που 
Θεσσαλονικείς και επισκέπτες είχαν την 
ευκαιρία να ανακαλύψουν έθνικ προϊόντα. 
«Στον κάτω όροφο του Παντοπωλείου 
έχουμε την ασιατική κουζίνα. Τα τελευταία 
χρόνια παρατηρήσαμε απήχηση και είπαμε 
να κάνουμε ένα καινούργιο Παντοπωλείου 
εξ’ ολοκλήρου», αναφέρει στην Karfit-
sa o Μιχάλης Σωτηριάδης, ιδιοκτήτης και 
υπεύθυνος του Παντοπωλείου Ασιατικής 
Κουζίνας.

Έτσι, το 2020 άνοιξε τις πόρτες του στο 
κοινό της Θεσσαλονίκης, αντιμετωπίζοντας 
στην αρχή κάποιες δυσκολίες λόγω της 
επιδημίας covid-19. Ωστόσο, το πείσμα, η 
θέληση και η όρεξη για δουλειά οδηγούν 
αναμφισβήτητα στην επιτυχία. «Στην αρχή 
ήταν δύσκολα. Μετά το έμαθε ο κόσμος, 
το αγάπησε. Από το μηδέν ξεκίνησα κι 
εγώ, σιγά σιγά έμαθα τα προϊόντα, τις 
κουζίνες», τονίζει ο Μιχάλης, ο οποίος 
μάλιστα εκπροσωπεί την τέταρτη γενιά της 
οικογένειας Σωτηριάδη, που επιχειρεί στην 
πόλη από το 1924.

Το Παντοπωλείο Ασιατικής 
Κουζίνας του σήμερα
Το Παντοπωλείο Ασιατικής Κουζίνας 
ξεχωρίζει, καθώς διαθέτει προϊόντα απ' 
όλη την Ασία. Μία βόλτα στον διάδρομο 
είναι αρκετή για ένα ταξίδι σε εξωτικές 
γεύσεις. Γεύσεις και αρώματα προερχόμενα 
από την Ιαπωνία, την Κορέα, την Ταϊλανδή, 
την Κίνα, το Βιετνάμ, την Ινδονησία, τις 
Φιλιππίνες, την Ινδία και την Λατινική 
Αμερική.

Ο Μιχάλης σημειώνει ότι οι Θεσσαλονικείς 
είναι σίγουρα καλοί πελάτες. «Πλέον 
επειδή υπάρχουν και πολλά εστιατόρια 
και ο κόσμος δοκιμάζει έξω, έρχονται στο 
κατάστημα για να αγοράσουν τα αντίστοιχα 
προϊόντα να τα δοκιμάσουν στο σπίτι.», 
επισημαίνει. 

Αναφορικά λοιπόν με τα προϊόντα, στα 
ράφια μπορεί να βρει κανείς τρόφιμα, (μη) 
αλκοολούχα ροφήματα, ασιατικά σκεύη, 
ακόμη και διακοσμητικά. Οι πολύχρωμες 
και ιδιαίτερες συσκευασίες των προϊόντων 
αλλά και η τεράστια ποικιλία ελκύουν την 
προσοχή των επισκεπτών κάθε ηλικίας και 
τους μεταφέρουν στην άλλη γωνιά της γης.

Όπως εξηγεί ο ιδιοκτήτης, «Στην αρχή ο 
κόσμος ήταν δύσπιστος, τα προϊόντα ήταν 
πρωτόγνωρα και άγνωστα για το κοινό της 
Θεσσαλονίκης. Πλέον το έχουν μάθει και 
μεγαλύτερες ηλικίες, έρχονται με συνταγές 
με χαρτάκια, και παίρνουν πράγματα για να 
μαγειρέψουν. Η νέα γενιά είναι πιο εύκολο 
να υιοθετήσει την ασιατική κουλτούρα. Οι 
πιο μικρές ηλικίες αγοράζουν περισσότερο 
σνακ και ροφήματα».

Τα επόμενα σχέδια 
Το μυστικό του success story είναι να 
ονειρεύεσαι τα επόμενα βήματα και να μην 
σταματάς να εξελίσσεσαι.

«Στόχος ήταν το e-shop που υλοποιείται 
και σε λίγο καιρό θα είναι έτοιμο. Το 
e-shop θα έχει δυνατότητα χονδρικής 
και λιανικής πώλησης. Η αλήθεια είναι 
ότι μας το ζητούσαν πάρα πολλοί, όμως 
το είχαμε παγώσει για λίγο καιρό μέχρι 
να ανταποκριθούμε στο φυσικό μας 
κατάστημα», τονίζει ο Μιχάλης Σωτηριάδης.

Το Παντοπωλείο Ασιατικής Κουζίνας, 
αποτελεί πλέον αναπόσπαστο κομμάτι 
της εμπορικής οικογένειας Σωτηριάδη, 
καθώς έχει εδραιωθεί στη Μητροπόλεως 
91, έχοντας φανατικούς πελάτες και 
κερδίζοντας συνεχώς το ενδιαφέρον όλων 
και περισσότερων.

Πως ένα έθνικ Παντοπωλείο γνώρισε 
στους Θεσσαλονικείς την

Ασιατική Κουζίνα

ΡΕΠΟΡΤΑΖ : ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΜΑΡΜΑΡΑ
της εβδομάδας!

BUSINESS STORY

ΔΙΕΎΘΎΝΣΗ: 
ΜΗΤΡΟΠΟΛΕΩΣ 91, ΘΕΣΣΑΛΟΝΊΚΗ

ΤΗΛ. ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑΣ: 
231 023 1806

FACEBOOK: 
ΤΟ ΠΑΝΤΟΠΩΛΕΊΟ ΤΗΣ 
ΑΣΊΑΤΊΚΗΣ ΚΟΥΖΊΝΑΣ
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ΒΡΕΓΜΕΝΗ ΓΑΤΑ:
Η ΑΠΟΛΥΤΗ 
ΠΡΟΣΙΤΗ 
ΠΟΛΥΤΕΛΕΙΑ!

Ο ΠΡΟΟριΣΜΟΣ 
ΕΊΝΑΊ KAROLOU 
NTIL

Το να αποτελέσει η «Βρεγμένη Γάτα» μία προσιτή 
πολυτέλεια, ήταν εξ’ αρχής η φιλοσοφία των 
εμπνευστών του. Σε έναν χώρο όπου όλοι θα 
μπορούν να δοκιμάσουν τις εξαιρετικές προτάσεις 
του μενού, είτε πρόκειται για νόστιμα κρεατικά, 
κοπές κάθε είδους ή πιο θαλασσινές επιλογές.

Επιλεγμένα υλικά, προσεγμένοι συνδυασμοί, και 
όλη η προσοχή σε κάθε πιάτο από την αρχή ως 
την τελευταία πινελιά. 

Γιατί η ΒΡΕΓΜΕΝΗ ΓΑΤΑ 
είναι γεννημένη να 
εντυπωσιάζει! 
Ανακαλύψτε μια πρωτοποριακή μεσογειακή 
κουζίνα όταν δειπνήσετε στο κορυφαίο 
εστιατόριο και συνοδεύστε την με τις καλύτερες 
επιλεγμένες ετικέτες κρασιών! Από την πρώτη 
σας επίσκεψη στη ΒΡΕΓΜΕΝΗ ΓΑΤΑ, θα βρείτε την 
προσοχή στη λεπτομέρεια, τις νόστιμες γεύσεις 
και τις παραδεισένιες απόψεις που θα σας κάνουν 
να έρχεστε ολοένα και συχνότερα!

Στη «Βρεγμένη Γάτα» δεν θα ζήσεις απλά την 
προσιτή της πολυτέλεια…θα ζήσεις την απόλυτη 
γαστρονομική εμπειρία σε έναν από τους 
ωραιότερους χώρους για την έξοδο σου στην 
πόλη!

Διεύθ. Απόλλωνος 4,Κάτω Τούμπα
Τηλ. 2310 909999

Η Καρόλου Ντηλ αποτελούσε 
ανέκαθεν αγαπημένο 
σημείο για τις καθημερινές 
εξόδους και τα weekends, 
με διαχρονικά και νέα στέκια 
να προσφέρουν εξαιρετικές 
επιλογές για καφέ, ποτό 
και κοκτέιλ. Σας υποδέχεται 
καθημερινά με καλό καφέ, 
brunch και στη συνέχεια της 
ημέρας με κρασί και κοκτέιλ, 
ενώ μπορείτε να περιηγηθείτε 
και στο νόστιμο μενού του.
Το Brand Name είναι εμπνευσμένο από την 
ομώνυμη οδό που βρίσκεται το κατάστημα 
και η ομάδα μας προσέγγισε μια κλασική 
σχεδίαση που εμπεριέχει ένα εμβληματικό 
μονόγραμμα και συνδέει το brand με την 
ιστορία του Καρόλου Ντηλ.

Τηλ. 2310 256585

Polispin-up
ΤΟΥ ΠΟΛΥ 

ΜΑΥΡΟΠΟΥΛΟΥ
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pin-up
Polis

BARaki Coffee & More

ΞΕΚΊΝΑΕΊ Η SEASON 
ΣΤΟ BEERFEST LIVE STAGE

Po
#Οι θρυλικοί πρωταγωνιστές της 

μουσικής ψυχής μας,οι ΠΥΞ ΛΑΞ  
στο D EUS αυτό το Σάββατο 19 
Οκτωβρίου με special guest τον 
Λάκη Παπαδόπουλο. 

#Κάθε Παρασκευή και Σάββατο 
στην ΠΥΛΗ ΑΞΙΟΥ o κορυφαίος 
Νίκος Οικονομόπουλος για βραδιές 
μοναδικές και αξέχαστες!

#Στο BARBARELLA live party η 
μοναδική και απόλυτη Ελληνίδα 
σταρ Άννα Βίσση κάθε Παρασκευή 
και Σάββατο.

#Κάθε Παρασκευή και Σάββατο 
το ASTRON live clubbing στην 
Μπότσαρη & Παπαναστασίου για 
νύχτες γεμάτες διασκέδαση!

#Ο Νικηφόρος και ο Γιώργος 
Λιβάνης στο ΙΦΙΓΕΝΕΙΑ Live Base-
ment με Special Guest τη Μαλού 
στο κέντρο της  Θεσσαλονίκης  
Βασ. Ηρακλειου 43 κάθε Σάββατο 
και Κυριακή από νωρίς.

#Η παράσταση σταθμός, «Το 
Πάρτυ της Ζωής μου» με την Ελένη 
Ράντου σ’ένα ρόλο ζωής και σε 
σκηνοθεσία Ανέστη Αζά, μετά από 
2 σεζόν απόλυτων sold out, στο 
ΑΡΙΣΤΟΤΕΛΕΙΟΝ με παραστάσεις 
από Τετάρτη έως Κυριακή έως 27 
Οκτωβρίου.

#Η Γιώτα Νέγκα και ο Χρήστος 
Νικολόπουλος στη σκηνή του 
Vergina Theatro, στην τελευταία 
τους παράσταση Σάββατο 19 
Οκτωβρίου στις 22:00 ενώ 25,26 
και 27 Οκτωβρίου Κατερίνα Κούκα 
και Κώστας Καραφώτης για 3 
μοναδικές εμφανίσεις.

#Ο Μάρκος Σεφερλής επέστρεψε 
στο κοινό της Θεσσαλονίκης και 
γιορτάζει 20 χρόνια επιθεώρησης, 
με την περιοδεία του: 20 Χρόνια 
Δελφινάριο από τη σκηνή του 
Θεάτρου Ράδιο Σίτυ.

#Το Κρατικό Θέατρο Βορείου 
Ελλάδος παρουσιάζει για 2ο 
χρόνο, την παράσταση «Ρωμαίος 
και Αννέτα» του Ζαν Ανούιγ σε 
σκηνοθεσία Άννας Φόνσου, στο 
Μικρό θέατρο Μονής Λαζαριστών 
στη Θεσσαλονίκη.

#Μετά από αμέτρητες «τελευταίες 
παραστάσεις» και 2 sold out 
περιοδείες, η «Μαύρη Σαμπούκα» 
γίνεται GRANDE » για να κεράσει 
ένα μοναδικό κωμικό υπερθέαμα 
στο θέατρο «Αριστοτέλειον» από 2 
Νοεμβρίου.

#Επιστρέφει η Βότκα Μολότωφ, 
στο κινηματοθεάτρο Κολοσσαίον 
στη Θεσσαλονίκη, για μία και 
μοναδική παράσταση. Δευτέρα 21 
Οκτωβρίου στις 21:00.

AGENDA Το BARaki Coffee & More στην Τούμπα, είναι 
ένα πρωτοποριακό coffee bar - restaurant 
με υψηλές προδιαγραφές σε design και ser-
vice αποτελώντας το hot spot της πόλης για 
ένα ευχάριστο και όχι μόνο διάλειμμα. Σ’ έναν 
μοναδικό χώρο, με εκπληκτική διαμόρφωση 
και με την πιο θετική ενέργεια μπορείτε να 
απολαύσετε φαγητό, ποτό και καφέ όλες τις 
ώρες της ημέρας και της νύχτας... 

Στο BARAKI  o καφές είναι ένα σημαντικό 
κεφάλαιο και το διαπιστώνετε από την πρώτη 
γουλιά. Ειδικευμένοι baristas φροντίζουν την 
παραμικρή λεπτομέρεια για να απολαύσετε 
ποιοτικό καφέ. Το ίδιο ισχύει και για τα υπόλοιπα 
ροφήματα ενώ δεν περνούν απαρατήρητες οι 
ολοκληρωμένες επιλογές για πρωινό, brunch 
ή ένα γευστικό σνακ για να τα συνοδεύσετε.

Η κουζίνα και το bar του BARaki Coffee & 
More είναι με υψηλά "standard" και σε πολύ 
λογικές τιμές οι οποίες σε πείσμα των καιρών, 
κρατιούνται σε απόλυτη ισορροπία τόσο με 
την ποιότητα και την ποσότητα των προϊόντων, 
όσο με το σεβασμό και την εξυπηρέτηση των 
πελατών μας.

Σας περιμένουμε για να σας 
αποδείξουμε πως η ποιότητα 
μας σε όλα τα επίπεδα είναι 
κορυφαία διαχρονικά . 
Διεύθ. Διογένους 42, Τούμπα
Τηλ 2313 026226.

Το Σάββατο 19 Οκτωβρίου 
ετοιμαστείτε για μια εκρηκτική 
νέα σεζόν γεμάτη μουσική και 
διασκέδαση! 
O εκπληκτικός χώρος του BEER-
FEST live stage ανοίγει τη 
σαιζόν με τον κορυφαίο σολίστα 
Μανώλη Καραντίνη και ένα 
υπέροχο σχήμα και αξιολογότατες 
φωνές. Αγγελική Πέτκου, Έφη 
Σιδηροπούλου, Λάμπης Ελληναίος 
και  Λήδα Παππά θα απογειώσουν 
την διασκέδαση και θα χαρίσουν 
μοναδικές στιγμές.

Διεύθ. Ερυθρού Σταυρού )Τέρμα) 
Καλαμριά.
Τηλ. 6940646464, 2310.443406



26 ΣΑΒΒΑΤΟ 19 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ 2024

Ιστορίες με ..κάρυ!

ΜΆΚΗΣ ΦΙΌΡΌΣ
ΕΑΝ ΕΝΑ ΠΡΟΪΟΝ ΠΙΑΣΕΙ 
ΣΤΗ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ, ΘΑ 
ΠΕΤΥΧΕΙ ΠΑΝΤΟΥ!

Δέκα ερωτήσεις αναζητούν δέκα σύντομες απαντήσεις. Πρόσωπα της Θεσσαλονίκης, από όλους τους χώρους, μοιράζονται με τους 
αναγνώστες της εφημερίδας «Karfitsa» πτυχές της ζωής τους και αδημοσίευτες φωτογραφίες σε μια διαφορετική - μίνι συνέντευξη.

Ο Μάκης Φιόρος είναι επιχειρηματίας. Από το 1985 ξεκίνησε να 
εργάζεται σε μαγαζιά της Θεσσαλονίκης και από τότε φάγατε, ήπιατε 
και διασκεδάσατε σε πολλά από τα επιχειρηματικά του βήματα. 
Σήμερα είναι ιδιοκτήτης των Canteen, Les Zazous και Chevicheria, 
ενώ θα τον βρείτε ως υποψήφιο στις εκλογές του Επαγγελματικού 
Επιμελητηρίου.

Πώς προέκυψε από Αθηναίος - Σαλονικιός;
Αν και είναι… πλανεύτρα η Θεσσαλονίκη, εγκατασταθήκαμε εδώ 
επειδή η μητέρα μου έχει συγγενείς. Βέβαια, λόγω του στρατιωτικού 
πατέρα, είχε προηγηθεί μεγάλη τουρνέ σε Ελλάδα και εξωτερικό, 
πριν καταλήξουμε στον… Λευκό Πύργο

Μαγαζιά που ξεχώριζαν το ‘90;
Εν πλω, Bel air, Αχίλλειον, Μπουντρουμ, Loft, Ακρόαμα, Χάντρες, 
Splendit, Άρωμα, Βαρελάδικο… Ωραία μαγαζιά, ωραίες παρέες, ωραία 
γλέντια, ωραία χρόνια…

’Ενας επιχειρηματίας νιώθει δικαιωμένος όταν…
…πολύ απλά είναι πετυχημένος. Όταν η διαδρομή, η δημιουργία, 
το αποτύπωμα και γενικά το «αφήγημα» που αφήνεις έχει θετικό 
πρόσημο…

Οι Θεσσαλονικείς είναι απαιτητικοί πελάτες;
Ναι. Διαθέτουν καλό γούστο και μία μοναδική διαίσθηση. Δεν είναι 
τυχαίο που λένε ότι αν θέλεις να λανσάρεις ένα προϊόν, δοκίμασε 
το πρώτα στη Θεσσαλονίκη. Αν πιάσει εκεί, θα πετύχει παντού! Δεν 
θυμάστε τι έγινε με τον φραπέ στη ΔΕΘ; Κατέκτησε ολόκληρη τη 
χώρα…

Γιατί υποψήφιος στο ΕΕΘ;
Διότι η εστίαση πρέπει να αποκτήσει φωνή μέσα στο Επιμελητήριο 
έτσι ώστε να προχωρήσει στη λύση προβλημάτων που την ταλανίζουν 
χρόνια. Συμπορεύομαι με τον Κλεόβουλο Θεοτόκη, διότι μοιραζόμαστε 
τους ίδιους προβληματισμούς και λύσεις.

Από τι έχει ανάγκη η εστίαση;
Από εξορθολογισμό. Μπορεί να είναι γενικός όρος, αλλά μετουσιώνει 
ότι πραγματικά έχει ανάγκη ο κλάδος, ο οποίος είναι ο δεύτερος 
εργοδότης του κράτους (μετά το δημόσιο) και αξίζει καλύτερη 
αντιμετώπιση από την κεντρική εξουσία.

Τι σας ενοχλεί στην πόλη;
Με δυσαρεστεί που βλέπω την εσωστρέφεια να ανακάμπτει 
ακάθεκτη… Δηλαδή, η μεγαλύτερη προίκα που άφησε στην πόλη η 
διοίκηση Μπουτάρη φαίνεται να πετιέται στο καλάθι των αχρήστων... 
Κρίμα…

Σημείο που ξεχνάτε τα προβλήματα;
Σημείο αποσυμπίεσης είναι το σπίτι. Εκεί υπάρχει γαλήνη, ηρεμία, 
θαλπωρή και όσο μπορώ κρατώ από έξω τα προβλήματα. Δεύτερη 
διέξοδος, βόλτα με φίλους και οικείους…

Δεν θα αλλάζατε με τίποτα…
Τη όλη διαδρομή μου… Μπορεί να είναι λίγο εγωιστικό, αλλά 
απολαμβάνω κάθε δυσκολία και κάθε χαρά, όπως την πρώτη μέρα. Η 
ζωή είναι ωραία με τα πάνω και τα κάτω της… Γιατί να την αλλάξεις;

Ταξίδι που δεν έγινε ακόμη…
Δυστυχώς δεν είναι ένα… Είναι πολλά τα ταξίδια που ονειρεύομαι και 
πιστεύω ότι κάποτε θα κάνω. Από κρουαζιέρα μέχρι σαφάρι και από 
Ιαπωνία μέχρι Περού… Είμαι ανοιχτός σε ότι φέρει ο χρόνος, αρκεί να 
έχουμε την υγεία μας…

με την
Αναστασία Καρυπίδου
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ΈΝΤΟΝΗ 
ΑΓΩΝΊΣΤΊΚΗ 
ΔΡΑΣΤΗΡΊΟΤΗΤΑ
Αξιόλογα αγωνιστικά γεγονότα 
γίνονται αυτό το χρονικό διάστημα. 
Σήμερα ο νυχτερινός ημιμαραθώνιος 
Θεσσαλονίκης, που διοργανώνει 
ο ΜΕΑΣ ΤΡΙΤΩΝ, εφέτος στον δήμο 
Αμπελοκήπων - Μενεμένης.
Αρχές της εβδομάδας θα αναχωρήσει 
για Μπαχρέιν η ομάδα στίβου, 
αποτελούμενη από 13 αθλητές και 
15 αθλήτριες, για την Γυμνασιάδα. Το 
περασμένο Σαββατοκύριακο είχαμε 
τρεις σημαντικές διοργανώσεις:
Τον επιτυχημένο θεσμό, 35ο στη 
σειρά, των Αιγαιοπελαγίτικων 
αγώνων, στη Λέρο. Αγώνες που 
τονώνουν τον στίβο στα νησιά του 
Αιγαίου και παράλληλα προβάλουν 
την πολιτισμικότητα τους.
Οι καλύτερες επιδόσεις:
400 εμπόδια ανδρών: Τζήκας - 
Σφακιανάκης 54,98.
1.500 γυναικών: Ρεμπουλη 
4,48,81.
Μήκος γυναικών: Βοκοτοπούλου 
5,56.
Βαθμολογία ανδρών: Παναξιακός 
121 - Έφηβος Χίου 82 - 
Αθλοκίνηση Μυτιλήνης 53.
Βαθμολογία γυναικών: Παγχιακός 
και Έφηβος Χίου 62 - Παμμηλιακός 
45.
Τον 3ο νυχτερινό ημιμαραθώνιο 
στην Πάτρα σε μνήμη Φανη 
Τσιμιγκατου, παράλληλα με 5 και 
10 km.
Νικητής ο Νίκος Σταμούλης, ΓΑΣ 
Αγρινίου, με 1.06.19.
"Μπεκιαρεια" στις Σέρρες, στην 
αναπτυξιακή κατηγορία.
800 : Νίκος Παγκαλτζης (ΑΠΚ 
Νεάπολης ) 2,15,6.
Ύψος : Γιώργος Κουσμαρελης 
(ΟΦΚΑ Σερρών ) 1,80.
Ύψος : Κουτουκουδη (ΓΣ Σέρρες 93 
) 1,52.
Μήκος : Αγάπη Στεφάνου (ΑΠΟΦΚΑ 
Ξάνθης ) 4,82 και Ευριδίκη 
Μποτσκαριωφ (Κένταυρος ) 4,42.
*Κωνσταντινίδεια" στη Νάουσα , 
επισης στην αναπτυξιακή κατηγορία 
.
800 : Θανάσης Νοβάκης (ΟΚΑ 
Βικέλας) 2,15,41.
Μήκος : Φανή Δημοπούλου (ΑΣ 
Βέλος Αλεξάνδρειας ) 4,65.
Ακόντιο : Μαρία Μπαγγέα ( ΓΕ 
Εδεσσαϊκη ) 57,18.

ΜΑΡΑΘΩΝΊΟΣ 
ΑΘΗΝΩΝ 
Με μεγάλη επισημότητα δόθηκε στο 
"Σταύρος Νιάρχος" η συνέντευξη τύπου 
για τον 41ο Μαραθώνιο των Αθηνών 
που θα διεξαχθεί 9 - 10 Νοεμβρίου.

Παραβρέθηκαν οι υπουργοί Όλγα 
Κεφαλογιάννη και Γιάννης Βρούτσης, 
ο περιφερειάρχης Νίκος Χαρδαλιάς, ο 
δήμαρχος Μαραθώνα Στέργιος Τσίρκας, 
ο πρόεδρος της ΕΟΕ Σπύρος Καπράλος 
και εκπρόσωποι θεσμικών φορέων.

Από πλευράς ΣΕΓΑΣ η πρόεδρος Σοφία 
Σακοράφα, οι αντιπρόεδροι Γιώργος 
Καλαντζής και Κώστας Κεντέρης, 
ο γενικός γραμματέας Γιώργος 
Γιατρουδάκης, το μέλος ΔΣ ΣΕΓΑΣ 
Γιώργος Συμεωνίδης, ο διευθυντής της 
Ομοσπονδίας Σωτήρης Κυρανάκος κλπ.

Ο εικαστικός Κώστας Τσόκλης 
παρουσίασε το μετάλλιο της 
διοργάνωσης. Μετράμε ήδη αντίστροφα 
για την διεξαγωγή αυτού του μοναδικού 
δρομικού event που διαφημίζει την 
χώρα μας σε όλες τις χώρες της 
υφηλίου.

ΈΚΛΟΓΈΣ ΣΤΗ 
ΓΥΜΝΑΣΤΊΚΗ 
Το διοικητικό συμβούλιο της Ελληνικής 
Γυμναστικής Ομοσπονδίας - ΕΓΟ στην 
τελευταία συνεδρίαση του αποφάσισε 
την προκήρυξη αρχαιρεσιών για την 1η 
Δεκεμβρίου.

20 δηλαδή περίπου ημέρες μετά 
την διεξαγωγή του Horizon Cup, 
ενός πετυχημένου θεσμού που 
διοργανώνεται κάθε χρόνο στις 9 - 10 
Νοεμβρίου στο "Ιωάννης Μελισσανίδης" 
στη Μίκρα.

Σύμφωνα με πληροφορίες μας τόσο  
τη θέση του προέδρου όσο και τη 
θέση του εκπροσώπου στην ΕΟΕ 
θα τις διεκδικήσουν στελέχη που 
δραστηριοποιούνται στη Θεσσαλονίκη.

Στα επομενα φύλλα μας θα υπάρξει 
αναλυτικότερη ενημέρωση - 
πληροφόρηση.

ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΛΑΤΡΕΙΣ ΤΟΥ ΚΛΑΣΣΙΚΟΥ 
ΑΘΛΗΤΙΣΜΟΥ ΚΑΙ ΤΗΣ ΓΥΜΝΑΣΤΙΚΗΣ

Από τη συνέντευξη Τύπου του Μαραθωνίου Αθηνών 

Αιγαιοπελαγίτικοι 

«Κωνσταντινίδεια»

«Μπεκιάρεια»

Πρεστίζ
ΓΡΑΦΕΙ Ο 
ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ ΑΝΔΡΕΑΔΗΣ
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Με email, τηλέφωνο, δια ζώσης ή μέσω 
της διαδικτυακής πλατφόρμας κάτοικοι 
της Κεντρικής Μακεδονίας στέλνουν 
τα αιτήματα τους στον Περιφερειακό 
συμπαραστάτη με τη Θεσσαλονίκη να 
κρατάει τα σκήπτρα με τα περισσότερα 
παράπονα.

Στην καθημερινότητά τους, οι πολίτες 
έρχονται αντιμέτωποι με πλήθος 
προβλημάτων, μικρών και μεγάλων, που 
επηρεάζουν την ποιότητα ζωής τους στις 
περιοχές, τις γειτονιές, τις πόλεις και τα 
χωριά όπου ζουν.

Στην Περιφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας 
ο Περιφερειακός συμπαραστάτης 
του πολίτη και της επιχείρησης έχει 
στόχο να λύνει τα όποια προβλήματα 
γνωστοποιούνται μετά από σχετικό αίτημα 
του εκάστοτε πολίτη. Ακούγοντας την λέξη 
«συμπαραστάτης» οι πολίτες βλέπουν σε 
αυτόν ένα σύμμαχο και προστρέχουν για 
να εκφράσουν το πρόβλημα τους, με την 
ελπίδα πως θα βρεθεί λύση.
 
Στο ρόλο του Περιφερειακού 
συμπαραστάτη της Π.Κ.Μ. έχει 
τοποθετηθεί ένας θρύλος του ελληνικού 
ποδοσφαίρου, ο Ντίνος Κούης. «Η 
ύπαρξη του θεσμού είναι ιδιαίτερα 
σημαντική διότι ενισχύει τη λογοδοσία 
και τη διαφάνεια στους δημόσιους 
φορείς, διασφαλίζοντας παράλληλα 
την προστασία των δικαιωμάτων των 
πολιτών. 

Παρέχει έναν ανεξάρτητο και ουδέτερο 
μηχανισμό όπου οι πολίτες μπορούν 
να απευθύνονται για να εκφράσουν τα 
προβλήματά τους, χωρίς να χρειάζεται να 
μπλέκουν σε χρονοβόρες ή περίπλοκες 
νομικές διαδικασίες», εξηγεί στην Karfit-
sa ο κ. Κούης.

Από τις αρχές του 2024, όταν ανέλαβε 
τα καθήκοντα του Περιφερειακού 
συμπαραστάτη ο κ. Κούης σημειώνει 
πως έχει δεχθεί ένα σημαντικό αριθμό 
αιτημάτων και παραπόνων από πολίτες. 

Τα αιτήματα προέρχονται από όλες τις 
Περιφερειακές Ενότητες της Κεντρικής 
Μακεδονίας και συχνά εστιάζουν 
σε ζητήματα τοπικών υποδομών, 
καθαριότητας και περιβαλλοντικών 
παρεμβάσεων. Η Θεσσαλονίκη, ωστόσο, 
κατέχει την πρωτιά στα αιτήματα. Η 
μεγάλη πληθυσμιακή πυκνότητα του 
νομού και η συγκέντρωση δημόσιων 
υπηρεσιών και επιχειρήσεων στην 
περιοχή είναι οι δυο βασικοί λόγοι για 
τους οποίους η Θεσσαλονίκη έρχεται 
πρώτη στην καταγραφή των αιτημάτων, 
υπογραμμίζει ο κ. Κούης.

Τα αιτήματα αφορούν αρκετούς τομείς. 
Από την έκδοση αδειών και άλλων 
διοικητικών εγγράφων,  την ανανέωση 
άδειας οδήγησης, μεταβιβάσεις, έκδοση 
άδειας κυκλοφορίας ρυμουλκούμενου 
οχήματος μεταφοράς αποσκευών, 
ζητήματα σχετικά με τη συντήρηση και 
ανάπτυξη υποδομών, όπως οι δρόμοι 
(διαγραμμίσεις), θέματα που σχετίζονται 
με τη μεταφορά μαθητών, τον έλεγχο 
ποιότητας καυσίμου σε πρατήρια, 
την αποκομιδή μπαζών (σε περιοχές 
αρμοδιότητας της Περιφέρειας), την 
προστασία του περιβάλλοντος, μέχρι και 
αιτήματα για περιστατικά ηχορύπανσης, 
ψεκασμών κουνουπιών, δημόσιας 
υγείας, παράνομων κτηνοτροφικών 
δραστηριοτήτων, δυσοσμίας σε οικιστικές 
περιοχές, αδειοδοτήσεις ποιμνιοστασίων, 
και καταγγελίες πολιτών αναφορικά με 
οδηγούς δημόσιας χρήσης επιβατηγών 
αυτοκινήτων (ταξί).

ΤΑΚΤΟΠΟΙΟΥΝΤΑΙ ΑΜΕΣΑ

Τα αιτήματα είναι πολλά, ποια από 
αυτά όμως λύνονται πιο γρήγορα; Ο κ. 
Κούης απάντησε πως, «τα αιτήματα που 
αφορούν τυποποιημένες διαδικασίες και 
σαφώς καθορισμένες διαδικασίες είναι 
πιο εύκολα να επιλυθούν. Για παράδειγμα, 
αιτήματα που ζητούν πιστοποιητικά ή 
άδειες, είναι καλά καθορισμένα από τον 
νόμο και την πολιτική, η διαδικασία είναι 
συνήθως ευκολότερη».

ΑΠΌ ΔΙΑΝΌΙΞΗ 
ΣΤΡΑΤΑΣ 
ΚΑΙ ΑΛΛΑΓΗ 
ΦΩΤΙΣΜΌΎ ΛΌΓΩ 
ΑΙΣΘΗΤΙΚΗΣ ΜΈΧΡΙ 
ΔΙΑΓΡΑΜΜΙΣΈΙΣ 
ΚΑΙ ΔΎΣΌΣΜΙΑ 
ΣΈ ΌΙΚΙΣΤΙΚΈΣ 
ΠΈΡΙΌΧΈΣ

ΤΑ (ΠΕΡΊΕΡΓΑ) 
ΠΡΟΒΛΗΜΑΤΑ ΠΟΥ ΖΗΤΟΥΝ 
ΝΑ ΛΥΘΟΥΝ ΟΊ ΚΑΤΟΊΚΟΊ 
ΤΗΣ Κ. ΜΑΚΕΔΟΝΊΑΣ

Ρεπορτάζ
Φιλίππα Βλαστού

Ο Περιφερειακός συμπαραστάτης της ΠΚΜ 
Ντίνος Κούης
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Η Εθνική ομάδα ποδοσφαίρου… επέστρεψε. 
Εμφατικά. Μετά από χρονιές αγωνιστικής 
ανυποληψίας, έβαλε πλώρη για μεγάλα πράγματα. 
Ο υψηλότερος στόχος; Η παρουσία της στην τελική 
φάση του προσεχούς Παγκόσμιου Κυπέλλου. 

Η Ελλάδα, που έχασε αδίκως την παρουσία στην 
τελική φάση του Euro 2024, πλέον έχει ωριμάσει και 
δείχνει αποφασισμένη να κάνει βήματα μόνο προς 
τα εμπρός. Από ασουτσάϊντερ για τον προβιβασμό 
στο πρώτο γκρουπ του Nations League, έγινε το 
φαβορί. Εχει πετύχει τέσσερεις νίκες σε ισάριθμους 
αγώνες, κερδίζοντας μάλιστα την Αγγλία μέσα 
στο Γουέμπλεϊ. Τεράστια νίκη η οποία επιτεύχθηκε 
παρά την ψυχική φόρτιση που είχαν οι διεθνείς 
από τον θάνατο του Μπάλντοκ. Μόνο ένα γκρουπ 
ποδοσφαιριστών που έχει ισχυρή προσωπικότητα, 
μεγάλα ψυχικά αποθέματα και διαθέτει ταλέντο, θα 
μπορούσε να φτάσει σ’ έναν τόσο μεγάλο θρίαμβο. 
Η Εθνική λοιπόν είναι πρώτη στον όμιλο της και 
χρειάζεται μία ισοπαλία με την Αγγλία στο ΟΑΚΑ και 
νίκη στη Φινλανδία, για την πρωτιά. Αν τα καταφέρει 
θα έχει αυξήσει τις πιθανότητες να είναι παρούσα 
στο 2026 στο Παγκόσμιο Κύπελλο.  

Η Εθνική μας ομάδα, χάρη στα αποτελέσματα στο 
Nations League έκανε άλμα στο FIFA Ranking. 
Ανέβηκε έξι θέσεις και από 48η είναι 42η. Μονάχα 
η Ισημερινή Γουινέα (6 θέσεις) και το Περού (5 
θέσεις) έχουν τόσο μεγάλη βελτίωση θέσης.

Η παρουσία της στο δεύτερο γκρουπ δυναμικότητας 
της δίνει ευνοϊκότερη κλήρωση στην προκριματική 
φάση του Παγκοσμίου Κυπέλλου. Εκεί όπου στον 
όμιλο της θα έχει μόνο μία ισχυρή ομάδα και οι 
υπόλοιπες θα είναι θεωρητικά υποδεέστερες. Για 
παράδειγμα στην προκριματική φάση του Euro 
της Γερμανίας, είχε μπροστά της την Γαλλία και 
τη Γερμανία, γεγονός που μεγάλωνε τον βαθμό 
δυσκολία για την πρόκριση. Πλέον τα πράγματα θα 
είναι περισσότερο εύκολα.  Η Εθνική όμως θα έχει 
και μία δεύτερη ευκαιρία για να είναι παρούσα στο 
επόμενο Παγκόσμιο Κύπελλο, μέσα από το μονοπάτι 
του Nations League κι αυτό αυξάνει τις πιθανότητες 
πρόκρισης.

Σε κάθε περίπτωση η Εθνική έχει γίνει μία 
υπολογίσιμη ευρωπαϊκή δύναμη. Με ποδοσφαιριστές 
που έχουν εμπειρίες από μεγάλα ευρωπαϊκά κλαμπ, 
προσήλωση στον στόχο και συναδελφικότητα. 
Ομάδα που σε πείθει ότι θα κάνει μέσα στο γήπεδο 
το καλύτερο δυνατό. Οι ποδοσφαιριστές μπαίνουν 
με αποφασιστικότητα, έχουν αγωνιστικό πάθος και 
καταθέτουν στο χορτάρι το κράμα του ταλέντου και 
των εμπειριών τους. Καθοδηγούμενοι από τον Ιβάν 
Γιοβάνοβιτς, προπονητή που εμπνέει τους διεθνείς 
και έχει την αποδοχή της πλειονότητας των Ελλήνων 
φιλάθλων. Ο,τι το καλύτερο προκειμένου η Εθνική 
μην έχει γκρίνια και να απολαμβάνει τη στήριξη του 
κόσμου. Το είδαμε στον αγώνα με την Ιρλανδία, θα 
το βιώσουμε στον μέγιστο βαθμό με την Αγγλία. Η 
Εθνική κέρδισε και πάλι την αγάπη του κόσμου γιατί 
είναι ένα γκρουπ που με την αγωνιστικότητα του και 
τα αποτελέσματα έχει γίνει και πάλι ελκυστική.

Η ΕΘΝΙΚΗ ΠΟΥ ΕΓΙΝΕ
ΚΑΙ ΠΑΛΙ ΕΛΚΥΣΤΙΚΗ

ΓΡΆΦΕΙ Ο 
ΒΆΣΙΛΗΣ
ΜΆΣΤΟΡΆΣ

ΠΕΡΙΕΡΓΑ ΑΙΤΗΜΑΤΑ – ΣΤΡΑΤΕΣ, 
ΑΓΡΙΟΓΟΥΡΟΥΝΑ ΚΑΙ… 
ΑΙΣΘΗΤΙΚΕΣ ΠΑΡΕΜΒΑΣΕΙΣ

Βέβαια, δεν είναι λίγες οι φορές που πολίτες 
υποβάλλουν αιτήματα τα οποία δεν εμπίπτουν 
στις αρμοδιότητες του συμπαραστάτη. Ο κ. 
Κούης θυμάται κάποια από τα πιο περίεργα 
αιτήματα που έχουν δεχθεί. «Ήταν ένα 
αίτημα για διάνοιξη στράτας. Συγκεκριμένα 
ένας πολίτης μας ζήτησε να βοηθήσουμε στη 
διάνοιξη ενός παλιού μονοπατιού στο δάσος, 
υποστηρίζοντας ότι το χρησιμοποιούσε η 
οικογένειά του εδώ και πολλές γενιές».

Ένα άλλο αίτημα αφορούσε τη 
σύγκρουση αυτοκινήτου με αγριόχοιρο σε 
αυτοκινητόδρομο. «Ένας πολίτης ανέφερε τη 
σύγκρουση του οχήματός του με αγριόχοιρο σε 
περιφερειακό δρόμο, ζητώντας αποζημίωση 
και μέτρα πρόληψης για την αποφυγή τέτοιων 
περιστατικών στο μέλλον».

Το τρίτο αξιοπερίεργο αίτημα που έχουν λάβει 
είναι ένα παράπονο για φώτα δρόμου που 
«δεν ταιριάζουν» με το φυσικό τοπίο. «Μας 
είχε ζητήσει ένας πολίτης την αντικατάσταση 
των φωτιστικών στύλων σε μια περιοχή επειδή 
θεωρούσε ότι το στυλ τους δεν ταιριάζει με 
το γύρω φυσικό περιβάλλον. Παρότι το θέμα 
ήταν κυρίως αισθητικό, το αντιμετωπίσαμε με 
προσοχή, λαμβάνοντας υπόψη την άποψη του 
πολίτη».

Επιπλέον, ο Περιφερειακός συμπαραστάτης έχει 
δεχθεί και άλλα αιτήματα που δεν καλύπτονται 
από το ρόλο του. Ορισμένα παραδείγματα, 
σύμφωνα με τον κ. Κούη, είναι «καταγγελίες ή 
αιτήματα σχετικά με την ιατρική περίθαλψη και 
τις υπηρεσίες δημόσιας υγείας. Αιτήματα που 
σχετίζονται με νομικές υποθέσεις ή διαδικασίες, 
όπως διαζύγια ή ποινικές υποθέσεις, αλλά 
και αιτήματα που αφορούν υπηρεσίες που 
παρέχονται από ιδιωτικούς φορείς, όπως 
προμηθευτές ενέργειας, τηλεπικοινωνίες ή 
ιδιωτικές σχολές».

Σε αντίστοιχες περιπτώσεις ο κ. Κούης δηλώνει 
πως καθοδηγούν τους πολίτες στα κατάλληλα 
κανάλια και φορείς για την υποβολή των 
αιτημάτων τους, για να διασφαλίσουν ότι 
θα λάβουν την κατάλληλη βοήθεια και 
υποστήριξη.

ΕΝΑΣ ΘΡΥΛΟΣ ΤΗΣ ΣΤΡΟΓΓΥΛΗΣ 
ΘΕΑΣ ΩΣ ΣΥΜΠΑΡΑΣΤΑΤΗΣ

Ο σημερινός ρόλος του κ. Κούη ως 
Περιφερειακός συμπαραστάτης συνδέεται 
με κάποια χαρακτηριστικά που ήταν καίρια 
για να τον καταστήσουν ως έναν από τους 
πιο επιτυχημένους ποδοσφαιριστές που 
έχουν περάσει από τα ελληνικά γήπεδα. 
«Στο ποδόσφαιρο, όπως και στη σημερινή 
μου θέση, υπάρχει μια σημαντική ανάγκη 
για συνεργασία, στρατηγική και ηγεσία. Στην 
πραγματικότητα, οι αρχές του παιχνιδιού 
ισχύουν και στη διοίκηση και στη διαχείριση 
των αιτημάτων των πολιτών. Όπως στον 
αγωνιστικό χώρο, όπου η ομαδική δουλειά 
και η επικοινωνία είναι καθοριστικά στοιχεία 
για την επιτυχία, έτσι και στη θέση του 
Συμπαραστάτη, η ικανότητα να ακούς και 
να κατανοείς τις ανάγκες των πολιτών είναι 
ουσιώδης».

Η αναγνωρισιμότητα που έχει αποκτήσει 
από την καριέρα του στο ποδόσφαιρο έχει 
δημιουργήσει μια γέφυρα επικοινωνίας με 
τους ανθρώπους, κάνοντας τον πιο οικείο 
στους πολίτες της Κεντρικής Μακεδονίας. 

Έτσι, συχνά τον σταματούν στο δρόμο για να 
μοιραστούν τα παράπονά τους μαζί του και να 
υποβάλουν τετ-α-τετ τα αιτήματα τους. «Ακούω 
απευθείας τις ανησυχίες τους. Αυτή η σύνδεση 
είναι πολύτιμη και με βοηθά να επιτελώ 
καλύτερα το ρόλο μου, διασφαλίζοντας ότι 
οι φωνές των πολιτών ακούγονται και ότι τα 
ζητήματά τους εξετάζονται σοβαρά», λέει.

Έχοντας βρεθεί μέσα στο γήπεδο και ως παίκτης 
και ως προπονητής, ο κ. Κούης περιέγραψε 
πως και οι δυο αυτοί ρόλοι έχουν δεξιότητες 
που μοιάζουν με αυτές που χρειάζεται να έχει 
ένας συμπαραστάτης. «Οι δύο ρόλοι έχουν τα 
δικά τους πλεονεκτήματα. 

Ως προπονητής, η στρατηγική και η 
καθοδήγηση είναι κλειδιά για την επίτευξη 
του στόχου, ενώ ως παίκτης χρειάζεται να 
έχεις άμεση επαφή με τον κόσμο γύρω σου. 
Στη σημερινή μου θέση, ισορροπώ ανάμεσα 
σε αυτούς τους δύο ρόλους: ο προπονητής 
που σχεδιάζει και καθοδηγεί και ο παίκτης 
που είναι σε άμεση επαφή με τις ανάγκες και 
τις προτεραιότητες των πολιτών».

Ο κ.Ντίνος Κούης
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Εβδομαδιαίες προβλέψεις
21 έως 27 Οκτωβρίου 2024

ΚΡΊΟΣ
Για σας τους Κριούς οι δυσκολίες ακόμη δεν σας 
έχουν εγκαταλείψει, μετά την τελευταία Πανσέληνο 
που έγινε στο δικό σας ζώδιο. Έχετε πολλές αντοχές 
και δεν σας σταματά τίποτα όταν νιώθετε πως έχετε 
μπει στην μάχη. Μόλις ξεκαθαρίσει το τοπίο από τις 
σχέσεις και συνεργασίες, θα βάλετε νέες ρυθμίσεις 
στην ζωή σας και την καθημερινότητα σας, ενώ θα 
έχετε πολύ  καλές επιλογές να σας πλαισιώνουν.  

ΤΑΥΡΟΣ
Αυτή η εβδομάδα είναι αρκετά καλύτερη από την 
προηγούμενη, ιδίως αν πρόκειται να συνεργαστείτε 
και να συμπράξετε ένα έργο με άλλα πρόσωπα. Η 
συνεννόηση θα είναι αρκετά καλή με τους άλλους 
και πολύ πιθανό να γνωρίσετε κάποιο πρόσωπο 
που θα σας στηρίξει και θα σας προσφέρει γνώσεις. 
Αξιοποιήστε τα θετικά που θα σας δοθούν αυτές 
τις μέρες για να ξεμπλοκάρετε από το δύσκολο 
παρελθόν.

ΔΊΔΥΜΟΊ
Αυτή η εβδομάδα είναι περισσότερο θετική για 
σας, θα σας δοθούν ευκαιρίες να ανανεωθείτε 
και να βάλετε σωστές βάσεις τα επαγγελματικά 
σας. Η επικοινωνία σας θα είναι περισσότερο 
εποικοδομητική με τους άλλους και σίγουρα θα 
υπάρξουν νέες προτάσεις αρκετά ενδιαφέρουσες. 
Η συναισθηματική σας ζωή θα έχει κάποιες καλές 
στιγμές και είναι καιρός να δώσετε περισσότερο 
χρόνο στα αγαπημένα σας πρόσωπα.    

ΚΑΡΚΊΝΟΣ
Αυτό που ζείτε το τελευταίο διάστημα με τον Άρη στο 
δικό σας ζώδιο, δεν είναι καθόλου ευχάριστο για 
σας. Η παρουσία του σας βγάζει πολύ ένταση και οι 
καυγάδες είναι συχνοί με τους άλλους. Το σίγουρο 
είναι ότι ο Άρης δεν σας πάει καθόλου και στις 4 
Νοεμβρίου ευτυχώς θα ανήκει πλέον στο παρελθόν 
για σας. Αν είστε σε σχέση, μην αφήσετε αυτή την 
εβδομάδα ανεκμετάλλευτη, στο να ταξιδέψετε με 
το ταίρι σας, ή με τα αγαπημένα σας πρόσωπα.

ΛΈΩΝ
Για σας τους Λέοντες, αυτή η εβδομάδα θα είναι 
αρκετά πιο βοηθητική από την προηγούμενη. Θα 
μπορέσετε να κάνετε σωστούς υπολογισμούς και 
καλές συμφωνίες, τόσο στα οικονομικά σας, αλλά 
και στα επαγγελματικά σας σχέδια. Προσέξτε τις 
παρασκηνιακές παρουσίες, γιατί από ότι φαίνεται 
υπάρχουν εχθρικές καταστάσεις που καλό είναι 
να απομακρυνθείτε, πριν προκύψουν σοβαρά 
προβλήματα.  

ΠΑΡΘΈΝΟΣ
Αυτή η εβδομάδα ξεκινά για σας με πολύ καλές 
προοπτικές. Οι αποφάσεις σας θα έχουν καθαρότητα 
και τα οικονομικά σας θα έχουν καλύτερες 
προοπτικές. Οι καινούριες γνωριμίες που θα κάνετε 
θα λειτουργήσουν για σας υποστηρικτικά και 
εσείς που θέλετε να αλλάξετε εργασία, αυτό θα 
επιτευχθεί με πολύ καλές προοπτικές. Εσείς του 
πρώτου δεκαημέρου, από ότι φαίνεται θα υπάρχει 
θετική εξέλιξη στα προσωπικά σας.    

ΖΥΓΟΣ
Μετά την δύσκολη Πανσέληνο στις 17 Οκτωβρίου, 
τα δύσκολα δεν έχουν περάσει και μάλιστα όλες 
σας οι σχέσεις περνούν ακόμα από έντονες 
διαμάχες και ξεκαθαρίσματα. Αυτή η εβδομάδα 
θα έχει την τάση να τακτοποιεί τα οικονομικά σας, 
όπως επίσης και να ξεκαθαρίζει το επαγγελματικό 
σας τοπίο. Επίσης μπορεί να υπάρξουν άτομα που 
θα σας βοηθήσουν στα επαγγελματικά σας, αλλά 
και σε τυχόν θέματα που αφορούν την υγεία σας.   

ΣΚΟΡΠΊΟΣ
Ο Ήλιος θα περάσει στο δικό σας ζώδιο και αυτό 
σημαίνει ότι ξεκινούν τα γενέθλια σας. Ο Ήλιος θα 
βάλει φως σε κάθε σκοτεινό σημείο της ζωής σας 
και θα ανακουφίσει πολλούς από εσάς. Θα κάνετε 
καλές συναντήσεις, συμφωνίες και συζητήσεις, 
κάτι που θα σας ανανεώσει και θα σας δώσει καλές 
προοπτικές στις σχέσεις σας με τους άλλους. 
Επίσης αυτή η περίοδος είναι αρκετά καλή στο να 
απαλλαγείτε από τοξικά άτομα.   

ΤΟΞΟΤΗΣ
Αυτή η εβδομάδα είναι πολύ βοηθητική για 
σας, όπου θα βρεθείτε σε προνομιακή θέση 
τακτοποιώντας τα επαγγελματικά σας θέματα, 
αλλά και στο να κάνετε σωστές συμφωνίες και 
συζητήσεις με τους ανωτέρους σας. Τα οικονομικά 
σας θα έχουν μία έντονη τάση για να φεύγουν από 
τα χέρια σας πριν τα πάρετε, αλλά πολύ σύντομα 
θα υπάρξει ύφεση σε όλο αυτό. Η προσωπική σας 
ζωή χρειάζεται καλή διαχείριση.   

ΑΊΓΟΚΈΡΩΣ
Είστε αρκετά πιεσμένοι από τις σχέσεις σας και όλο 
αυτό σας βγαίνει σε ένταση και θυμό. Συνδυαστικά 
με την Πανσέληνο στις 17 Οκτωβρίου, τον Άρη και 
Πλούτωνα εσείς των τελευταίων ημερών, θα έχετε 
ακόμη και τώρα μία ανεξέλεγκτη κατάσταση να 
σας κρατά δέσμιους σε καταστάσεις που δύσκολα 
μπορείτε να διαχειριστείτε. Πάρτε αποστάσεις από 
άτομα που δεν σας σέβονται και σας γεμίζουν με 
τοξικές συμπεριφορές.  

ΥΔΡΟΧΟΟΣ
Αυτή η εβδομάδα θα σας δώσει λύσεις 
επαγγελματικές και οικονομικές. Μπορεί να κάνετε 
νέες γνωριμίες και να σας βοηθήσουν ουσιαστικά 
στους προβληματισμούς σας, ενώ θα συνεχίσει να 
υπάρχει μία πολύ κουραστική καθημερινότητα, 
ιδίως σε σας που ανήκετε στο τρίτο δεκαήμερο. 
Ο Ήλιος στο ζενίθ του ωροσκοπίου σας από τις 
22 Οκτωβρίου, θα ανοίξει για σας το σημαντικό 
κεφάλαιο [καριέρα].  

ΊΧΘΥΈΣ
Αυτή η εβδομάδα είναι πιο χαλαρή για σας, θα 
σας δημιουργήσει έντονες συναισθηματικές 
υπερχειλίσεις και θα νιώσετε έτοιμοι να βάλετε 
σε σειρά κάποιες νομικές ή άλλες πρακτικές 
υποθέσεις σας. Ο Κρόνος από την μια σας πιέζει, 
αλλά από την άλλη σας κάνει πιο υπεύθυνους 
και εξαιρετικούς γνώστες μιας κατάστασης που 
κάποτε αγνοούσατε παντελώς. Στο τέλος της 
εβδομάδας φροντίστε να ξεκουραστείτε και να 
βρεθείτε κοντά με τα αγαπημένα σας πρόσωπα.   

Πιο ανάλαφρη φαίνεται να είναι 
αυτή η εβδομάδα συγκριτικά με την 
προηγούμενη, όπου στο ξεκίνημα 
της θα σταθεροποιήσουμε πολλές 
καταστάσεις, θα μπορέσουμε να 

οργανωθούμε κοιτάζοντας το 
συμφέρον μας. Στις 23 Οκτωβρίου ο 

Ήλιος περνά στο ζώδιο του Σκορπιού, 
όπου θα νιώσουμε να αλλάζουν οι 
ενέργειες, βάζοντας διαφορετικό 

σκηνικό στην καθημερινότητα μας, πιο 
φθινοπωρινό και πιο σκοτεινό, λόγο 

της  μυστηριακής δύναμης του ζωδίου 
που θα παραμείνει σε αυτό, έως τις 21 

Νοεμβρίου.

ΑΣΤΡΟΛΟΓΙΚΈΣ 
ΠΡΟΒΛΈΨΈΙΣ

HOROSCOPE



ΔΗΜΑΡΧΕΙΑ
1) ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ, 2) ΑΜΠΕΛΟΚΗΠΩΝ, 3) ΔΕΛΤΑ, 4) ΕΥΟΣΜΟΥ-ΚΟΡΔΕΛΙΟΥ, 
5) ΘΕΡΜΑΪΚΟΥ, 6) ΘΕΡΜΗΣ, 7) ΚΑΛΑΜΑΡΙΑΣ, 8) ΝΕΑΠΟΛΗΣ-ΣΥΚΕΩΝ, 
9) ΠΑΥΛΟΥ ΜΕΛΑ, 10) ΠΥΛΑΙΑΣ-ΧΟΡΤΙΑΤΗ, 11) ΧΑΛΚΗΔΟΝΟΣ ΚΑΙ 
12) ΩΡΑΙΟΚΑΣΤΡΟΥ

THΛΕΟΠΤΙΚΑ ΚΑΝΑΛΙΑ
TV-100 - FM-100, Νικ. Γερμανού 1, Θεσσαλονίκη, Γραφείο Προγράμματος, 2310261100
ATLAS TV, Εγνατία 154 εντός ΔΕΘ-Περίπτερο 1, Θεσσαλονίκη, 2310501006
ΒΕΡΓΙΝΑ TV, Λεωφ. Στρατού 31, Θεσσαλονίκη, Γραφείο Προγράμματος, 2310831062
ΕΓΝΑΤΙΑ TV, 28ης Οκτωβρίου, Θεσσαλονίκη, 2310500005

ΚΑΘΕ ΣΑΒΒΑΤΟΘΑ ΒΡΕΙΤE
ΤΗΝ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ

ΚΕΝΤΡΟ
ΑΕΡΟΔΡΟΜΙΟ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑ
ΔΕΘ Helexpo Γραφείο Διοίκησης, Eγνατία 154, Θεσσαλονίκη
ALLEGRO ΜΕΓΑΡΟ ΜΟΥΣΙΚΗΣ, 25ης Μαρτίου- Παραλία, 2310896081
OΛΥΜΠΙΟΝ, Πλ. Αριστοτέλους 10 , 2310284001
ΟΛΥΜΠΙΑΚΟ ΜΟΥΣΕΙΟ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ, Λεωφ. 3ης Σεπτεμβρίου, Θεσσαλονίκη, 
2310968531
ΥΨΙΛΟΝ, Εδέσσης 5, 2310530480
ΜΙΚΕL ΑΓΙΟΥ ΔΗΜΗΤΡΙΟΥ, Αγ. Δημητρίου 63, Θεσσαλονίκη, 2316007757
ΑΘΙΒΟΛΗ, Κατούνη 15 Λαδάδικα, 2310508509
ΤΙΤΑΝΙΑ, Τσιμισκή 139, Θεσσαλονίκη
ΕΣΤΙΑΤΟΡΙΟ ΤΣΑΡΟΥΧΑΣ, Ολύμπου 78, 2310271621
ΠΛΑΤΕΙΑ ΘΕΑΤΡΟΥ, Εθνικής Αμύνης 4, 2310231422
ΛΟΥΠΙΝΟ, Κατούνη 4, 2310535707
BRUNO COFFEE STORES, Καρόλου Ντηλ 29, Θεσσαλονίκη, 2310222910
THESS MASSAGE, Ολυμπιάδος 49 ισόγειο, 6938772688
KAROLOU NTIL1, Καρόλου Ντηλ 1, Θεσσαλονίκη, 2310256585
ΘΕΑΤΡΟ ΑΜΑΛΙΑ, Αμαλίας 71, Φάληρο, 231084 2509
PASSAGIO, Παύλου Μελά 25, Θεσσαλονίκη, 2310285528
ΖΑΧΑΡΟΠΛΑΣΤΕΙΟ ΠΑΠΑΣΩΤΗΡΙΟΥ, Λευκός Πύργος, Παύλου Μελά 6, 2310241300
ΑΒΕΡΩΦ ΖΑΧΑΡΟΠΛΑΣΤΕΙΟ, Λεωφ. Βασιλέως Γεωργίου 11, 2310864164
ΚΟΜΜΩΤΗΡΙΟ ECLECTIC HAIR, Φράγκων 28, Θεσσαλονίκη, 2310544202
7 ΘΑΛΑΣΣΕΣ, Καλαποθάκη 10, Θεσσαλονίκη, 2310233173
ΚΑΦΕ-ΟΥΖΕΡΙ ΠΑΓΓΑΙΟ, Φιλίππου 35, Αγία Σοφία, Θεσσαλονίκη, 2311827565
ΟΠΩΡΟΠΩΛΕΙΟ "Ο ΓΙΩΡΓΟΣ", Πλατεία Ιπποδρομίου 21, Θεσσαλονίκη, 2310263491
APRE'S, Μητροπόλεως 40, Θεσσαλονίκη, 2310284532
BRUNCHSIN, Παλαιών Πατρών Γερμανού 26, Θεσσαλονίκη, 231022 7260
CHILAI WINE BAR, Αγίου Μηνά 4, Θεσσαλονίκη, 231305 4550
ARC ESPRESSO-WINE BAR, Κομνηνών 8, Θεσσαλονίκη, 231025 0309
BEYOND THE WALLS, Φράγκων 2, Θεσσαλονίκη, 2310545400
ΙΣΛΙ ΠΟΡΦΥΡΙΔΗΣ, Αγίας Σοφίας 56, Θεσσαλονίκη, 2310229677
MENTA, Κομνηνών 20, Θεσσαλονίκη, 2313016593
LOCAL THESSALONIKI, Παλαιών Πατρών Γερμανού 17, Θεσσαλονίκη, 2310223307
TRIBECA, Λεωφόρος Νίκης 21, Θεσσαλονίκη, 2310226604
THE BLUE CUP CREATIVE BAR, Σαλαμίνος 8, Θεσσαλονίκη, 2310900666
GARCON BRASSERIE, Αγίας Σοφίας 2, Θεσσαλονίκη, 2310253033
MAKEDONIA PALACE, Λεωφ. Μεγ. Αλεξάνδρου 2, Θεσσαλονίκη, 231 089 7197
CANTEEN, Δημ. Γούναρη 7, Θεσσαλονίκη, 2310228520
CIN CIN, Ικτίνου 22, Θεσσαλονίκη, 231 022 3350
MAZU, Λεωφ. Νίκης 7, Θεσσαλονίκη, 2311218046
ΑΝΦΑΝ ΓΚΑΤΕ ΣΤΟ ΤΕΛΛΟΓΛΕΙΟ, Αγ. Δημητρίου 159Α, Θεσσαλονίκη, 231 024 7307
KIOSKY'S CONVΕNIENCE STORE, Bαρώνου Χιρς 1 με Μακεδονίας 5, Θεσσαλονίκη, 
231 0854200
CASTRA TERRACE BAR, Επταπυργίου 122, Θεσσαλονίκη, 231 020 7277
PANTHEON, Προξένου Κορομηλά 8, Θεσσαλονίκη, 231 028 7767
ΣΑΡΑΝΤΗΣ ΖΑΧΑΡΟΠΛΑΣΤΕΙΟ, Αγ. Δημητρίου 98, Θεσσαλονίκη, 231 068 2716
ΑΙΓΛΗ ΓΕΝΙ ΧΑΜΑΜ, Αγίου Νικολάου 3, Θεσσαλονίκη, 231 305 9024
ΙΠΠΟΠΟΤΑΜΟΣ, Πλατεία Αγίου Γεωργίου Ροτόντα 7, Θεσσαλονίκη, 231 020 1232
TABYA, Κωνσταντίνου Μελενίκου 14, Θεσσαλονίκη, 231 124 2522
BULLDOGS & THE BEAST, Αλ. Σβώλου 1, Θεσσαλονίκη, 231 022 8822
ALTERLIFE ΛΙΜΑΝΙ, Εντός Λιμένα - Αποθήκη 7, Θεσσαλονίκη, 231 305 1669
FLAPPERS, Καρόλου Ντηλ 22, Θεσσαλονίκη, 231 602 4778
ARORA CAFÉ, Γεωρ. Σταύρου 12, Θεσσαλονίκη, 231 600 7538
ΝΤΕΡΛΙΚΑΤΕΣΕΝ, Ι. Κουσκουρα 7, Θεσσαλονίκη, 231 027 2752
22 ΣΟΥΒΛΑΚΙΑ, Πλ. Αριστοτέλους 8, Θεσσαλονίκη, 231 022 4422
ΣΑΒΒΙΚΟΣ, Πλατεία Αριστοτέλους 8, Θεσσαλονίκη, 231 405 0189
MANOIR, Κατούνη 31, Θεσσαλονίκη, 697 380 8906
ΒΙΛΛΑ ΜΠΙΑΝΚΑ, Λεωφ. Βασιλίσσης Όλγας 180, Θεσσαλονίκη, 231 4006444
MON FRERE, Λεωφ. Βασιλίσσης Όλγας 111, Θεσσαλονίκη, 231 0824741
ΕΠΑΥΛΗ ΜΑΡΟΚΚΟΥ, Λεωφ. Βασιλίσσης Όλγας 133, Θεσσαλονίκη, 231 0836233
SANTE SPORTS CAFE, Λεωφ. Βασιλίσσης Όλγας 130, Θεσσαλονίκη, 231 4006982
WOODS, Αριστοτέλους, 12, Θεσσαλονίκη, 2310 223080
ΔΙΑΓΩΝΙΟΣ, Στρατηγού Καλλάρη 13, Θεσσαλονίκη, 2310 260958
ΚΡΕΤΟΙΚΟΣ, Λεωφ. Βασιλέως Γεωργίου 36, Θεσσαλονίκη, 2310 850081
ΜΟΡΦΕΣ ΚΟΜΜΩΤΗΡΙΟ, Δελφών 95, Θεσσαλονίκη, 2310 836982
ΞΑΡΧΑΚΟΣ COFFEE & DRINKS, Πάρκο ΧΑΝΘ, Θεσσαλονίκη, 2310 221691

ΔΥΤΙΚΑ
ΘΕΑΤΡΟ ΜΟΝΗΣ ΛΑΖΑΡΙΣΤΩΝ, Κολοκοτρώνη 25, Παύλου Μελά, 2310589102
NEPHROCARE ΙΑΤΡΙΚΗ, 6ο χλμ. Συμμαχικής Οδού Θεσσαλονίκης-Ωραιοκάστρου
ΚΑΦΕΝΕΙΟ ΒΑΣΙΛΑΚΗΣ, Αγνώστου Στρατιώτη 70, Πολίχνη, 2310603222
MANSION BAR TERRACE, Μητροπολίτου Καραβαγγέλη 21, Νεάπολη, 2310610263
Β' ΚΑΠΗ ΝΕΑΠΟΛΗΣ, Διομήδη Κομνηνού 3, (απέναντι από ΟΑΕΔ-Λαγκαδα 29), 
Νεάπολη,
Γ΄ΚΑΠΗ ΣΥΚΕΩΝ, Μεσσολογίου και Περγάμου 1
BAD HABIT Σταυρούπολη, Κολοκοτρώνη 18-20, Σταυρούπολη, 2310668330
MR COFFEΕ ΜΕΤΕΩΡΑ, Αττάλου 1, Πολίχνη Θεσσαλονίκης, 2310620814
TANDUR ΜΕΖΕΔΟΠΩΛΕΙΟ, Αγίου Γεωργίου 42, Νεάπολη, 2310545444
ΚΑΠΗ ΠΕΥΚΩΝ, Ειρήνης 19 (μέσα στο Δημαρχείο), Πεύκα, 2313502206
AFOU, Φιλύρων 15, Εύοσμος, 231 065 4444
MOEMO, Ναυάρχου Βότση 33, Σταυρούπολη, 231 065 4355
CARRE, Παύλου Μελά 27, Εύοσμος, 2310 769988
MODEL URBAN STYLE BAR, Παύλου Μελά 26, Εύοσμος, 2310 778023
IL POSTO, Ευαγγελισμού της Θεοτόκου 25, Εύοσμος, 2310 768831
ΝΤΕΜΕΚ, Παύλου Μελά 9, Εύοσμος, 2310 558087
SUBITO, Π. Μελά 26, Εύοσμος, 2310 706600
PEABERRY COFFEE AND MORE, Νυμφαίου 37, Εύοσμος, 2310 768069
THE ESPRESSONIST, Μεγ. Αλεξάνδρου 126, Εύοσμος, 2310 776002
MOCCA, Π. Μελά 18, Εύοσμος, 2310 709174
PARDON, Αντ. Τρίτση 92, Εύοσμος, 2310 650500
MR COFFEE, Μεγ. Αλεξάνδρου 2, Εύοσμος, 2310 770888
ΤΟ ΤΡΑΙΝΟ, Εθν. Αντιστάσεως 102, Εύοσμος, 2310 653741
VEGERA CAFÉ-BAR, Π. Μελά 26, Εύοσμος, 2310 704696
BANQUET, Π. Μελά 26, Εύοσμος, 2310 559210
CACTUS SERVING-QUALITY, Αγνώστου Στρατιώτου 17, Πολίχνη, 6945311311
ΣΤΑ ΚΑΛΑ ΚΑΘΟΥΜΕΝΑ, Αγνώστου Στρατιώτου 54, Πολίχνη, 2310 607881
ΤΟ ΔΕΛΕΑΡ, Σινά 15, Ηλιούπολη, 2310 657260
CAFÉ BAR 67, Με Λυκαβητού Ιθάκης, Ηλιούπολη, 2310 640111
MEDIALYSE, Nεφρολογικό Κέντρο, Ακαδήμου 121 Εύοσμος, 2310 682000
FEELING CAFÉ-BAR, Κολοκοτρώνη 18-20, Ηλιούπολη, 2310 640272

ΑΝΑΤΟΛΙΚΑ
HONDOS CENTER APOLLONIA, Λεωφόρος Γεωργικής Σχολής 84, Πυλαία, 2310806000
STEGNO, 25ης Μαρτίου 85, 2310306769
ΙΑΤΡΙΚΟ ΔΙΑΒΑΛΚΑΝΙΚΟ ΚΕΝΤΡΟ, Ασκληπιού 10 , Πυλαία, 2310400904
ΠΑΡΑΔΟΣΙΑΚΟ, Παπαδοπούλου 17, Πανόραμα, 2310344803
KAFE PASSION, Θεμιστοκλή Σοφούλη 17, Καλαμαριά, 2310429814
PREMIUM AΡΤΟΖΑΧΑΡΟΠΛΑΣΤΕΙΟ, Ελευθερίας 6, Τριανδρία 2310989660
PIZZA GRECA, Πολυτεχνείου 17, Τριανδρία, 2310932653
ΖΑΧΑΡΟΠΛΑΣΤΕΙΟ ΑΥΓΕΡΙΝΟΣ, Ελευθερίας 8, Τριανδρία, 2310940565
ΠΑΡΑΔΟΣΙΑΚΟ, Γρ. Λαμπράκη 201, Θεσσαλονίκη, 2314012772
COFFEE ISLAND, Γρ. Λαμπράκη 199, Θεσσαλονίκη, 2310954354
ΚΑΦΕ ΜΟΝΟΠΟΛΗ, Γρ. Λαμπράκη 193, Θεσσαλονίκη, 2310902021
ΝΕΟΝ, Διογένους 39, Θεσσαλονίκη, 2311242251
ΠΡΑΚΤΟΡΕΙΟ ΟΠΑΠ, Γρ. Λαμπράκη 126, Θεσσαλονίκη, 2310913802
ΓΥΡΑΔΙΚΟ ΓΙΩΤΗΣ, Μπότσαρη 150, Θεσσαλονίκη, 2310943666
MERCADO, Μεταμορφώσεως και Κομνηνών, Καλαμαριά, 2310402017
CIEL BAR, Λεωφ. Μεγ. Αλεξάνδρου 12, Νέα Παραλία, 2310888000
LES ZAZOUS, Θεμιστοκλή Σοφούλη 108, Καλαμαριά, 231 042 0600
REMVI, Κανάρη 2, Καλαμαριά, 2310433100
MISTRAL, Τήνου 4, Καλαμαριά, 231 044 4845
SHARK, Αργοναυτών 2, Καλαμαριά, 231 041 6855
DIO CON DIO, Παπαδόπουλου 19, Πανόραμα, 231 034 4294
BARAKI COFFEE AND MORE, Διογένους 42, Θεσσαλονίκη, 231 302 6226

Αν επιθυμείτε σταθερό stand με εφημερίδες στην επιχείρησή σας επικοινωνήστε στο email: grammateia@karfitsa.gr ή καθημερίνα 10:00 – 16:00 στο 2310278155




